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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş 

în data de   30 octombrie  2013 
 

 
 

 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Înainte de a declara deschisă şedinţa ordinară a plenului Consiliului Judeţean Timiş 
aş vrea, cu permisiunea dumneavoastră şi în numele dumneavoastră să felicităm echipa de 
rugby pentru performanţa obţinută şi, de asemenea vreau să-i anunţ că împreuna am decis 
cumpărarea unei tabele de marcaj electronic şi chiar vom adopta o hotărâre în acest sens.  
 Îl puteţi considera ca un premiu oferit de consiliul judeţean pentru rezultatele 
deosebite obţinute care vă va ajuta pe viitor.  
 Tot în numele dumneavoastră al consilierilor judeţeni, promit că vom fi mereu alături 
de colegii din cadrul Consiliului Local al municipiului Timişoara. Profit de  ocazie să-l  salut 
pe domnul consilier local Radu Ţoancă , domnia sa este prezent aici în sală şi a fost mereu 
prezent alături de echipa însoţind-o în toate deplasările, fapt pentru care îi mulţumesc.  De 
asemenea, doresc să mulţumesc domnilor consilieri judeţeni Plavoşin Deian şi Cosmin 
Costa care au fost alături şi au susţinut echipa de rugby.  
 Vreau să asigur echipa de rugby că împreună cu Primăria Timişoara vom fi interesaţi 
să obţinem unui teren. Dacă  va fi cel de la CFR, sau cel  de la Poli 2 sau dintr-o altă locaţie 
încă nu ştim, dar vom face tot posibilul să rezolvăm această problemă într-un termen cât 
mai scurt.  Ne dorim să obţinem o arenă, iar dacă aceasta nu va fi una nouă, va fi cu 
siguranţă una modernizată pentru a va putea desfăşura activitatea în cele mai bune 
condiţii.  
 Mulţumim domnului Stelian Burcea – căpitanul echipei de rugby precum şi domnului  
Radu Ţoancă  care ne-au adus cupa la Timişoara. Ne bucurăm să o vedem şi noi aici în 
sală şi această cupă va sta în holul consiliului judeţean timp de o săptămână pentru a o 
vedea câţi mai mulţi oameni.  
 
 Domnul Radu Ţoancă – consilier local  - Consiliul Local al Municipiului 
Timişoara 
  Vă mulţumesc şi eu în numele echipei de rugby  RCM Rugby Timişoara. Îmi pare 
rău că preşedintele de onoare al acestui club, domnul Marilen Pirtea  - lector la 
Universitatea de Vest Timişoara, nu a putut rămâne să vă adreseze câteva cuvinte. Domnia 
sa a trebuit să participe la o şedinţă de senat.  
 Mulţumesc în egală măsură atât domnului preşedinte al consiliului judeţean Titu 
Bojin cât şi dumneavoastră domnilor /doamnelor consilieri judeţeni pentru sprijinul adus în 
acest an. Ne bucurăm că am reuşit să transformăm preşedintele consiliului judeţean într-un 
suporter, întrucât domnia sa a fost prezent şi ne-a susţinut atât în  semifinală cât şi în finală 
când am câştigat campionatul. Sperăm că achiziţionarea tabelei de marcaj, care va fi cea 
mai modernă tabelă de marcaj amplasată pe un teren de rugby din România să nu fie 
ultimul sprijin  pe care ni-l veţi acorda în acest an şi să aveţi în vedere acordarea unui 
sprijin financiar la gala campionilor.  De asemenea, vă rog ca în bugetul de anul viitor să 
ţineţi cont, aşa cum vom face şi noi la consiliul local, de faptul ca echipa RCM Timişoara 
este  pentru a doua oară  consecutiv campioană naţională a României şi în momentul în 
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care veţi stabiliţi criteriile de performanţă şi finanţarea să aveţi în vedere faptul că noi am 
transformat Timişoara în capitala rugby-ului. Vă mulţumesc!! 
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Mulţumim echipei pentru bucuria adusă şi performanţa obţinută. Mulţumim tuturor 
sponsorilor care au susţinut financiar această echipă. Mulţumim conducerii acestei echipe, 
vă dorim succes în continuare şi va asigurăm de sprijinul nostru şi pe viitor.  
 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 33 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie. 
Lipseşte doamna consilier Gavriliţă Bianca şi domnii consilieri Costa Cosmin şi Supuran 
Sorin.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 324/25.10.2013 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei : 
1. Întrebări, interpelări. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de comodat pentru 

folosinţa gratuită a spaţiului situat în Timişoara, B-dul General Dragalina, nr. 2, 
sediul Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Dumitru Ciumăgeanu” Timişoara.  

3. Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la domeniul public al Judeţului 
Timiş a unui imobil situat în Timişoara, str. Calea Aradului, nr.1. 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea trecerii unui teren din domeniul privat în 
domeniul public al Judeţului Timiş şi completarea „Inventarului bunurilor care 
aparţin domeniului public al Judeţului Timiş”. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a două parcele de teren situate în 
Municipiul Timişoara. 

6. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Actului Adiţional la Contractul de închiriere nr. 
8775/2013 încheiat între Consiliul Judetean Timiş şi Întreprinderea Individuală 
Caradjov Andreea. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea licenţelor de traseu pentru  efectuarea 
transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor operatori de 
transport rutier. 

8. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Normativului privind dotarea 
cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea întocmirii unui studiu care să stabilească 
oportunitatea achiziţionării unui imobil de către Judeţul Timiş. 

10. Proiect de hotărâre pentru modificarea unor prevederi ale Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr.119/29.08.2013 privind aprobarea înfiinţării de către Direcţia de 
Prestări Servicii Timiş şi Direcţia pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor 
Judeţene Timiş a unei societăţi cu răspundere limitată. 

11. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării anexelor nr. 1 si nr. 2 la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Timiş nr. 157/30.09.2013 privind aprobarea clasării unor 
drumuri comunale în drumuri judeţene, a Documentaţiei pentru „Măsurarea lungimii 
reale a drumurilor judeţene şi Constituirea bazei de date în sistem electronic”. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „Întocmirea hărţii strategice de 
zgomot şi a planului de acţiune pentru diminuarea zgomotului pentru drumul 
Judeţean DJ 592 pe sectorul cuprins între km 5+100 si km 16+800, L=11,700km. 
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13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General actualizat aferent 

Proiectului Tehnic pentru obiectivul de investiţie „Modernizare DJ 592D Ohaba 
Forgaci – Racoviţa, km 13+800 – 24+000, L = 10,20 km. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de funcţionare si 
a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al Judeţului Timiş pe trimestrul III 
2013. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile 
interne/externe în valoare de până la 200.000.000 lei. 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului Judetean 681 de 
către S.C. „Făget Energy” S.R.L. 

17. Proiect de hotărâre privind desemnarea membrilor comisiei de concurs şi a comisiei 
de soluţionare a contestaţiilor la concursul de proiecte de management pentru 
ocuparea postului de manager la Centrul de Cultură şi Artă al Judeţului Timiş. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective pentru  concursul de 
proiecte de management organizat în vederea ocupării postului de manager la 
Centrul de Cultură şi Artă al Judeţului Timiş. 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea condiţiilor de participare la concurs şi a 
bibliografiei la concursul de proiecte de management organizat pentru ocuparea 
postului de manager la Centrul de Cultură şi Artă al Judeţului Timiş. 

20. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor Hotărârii Consiliului Judeţean 
Timiş nr. 91/2013. 

21. Proiect de hotărâre pentru acordarea unui mandat special reprezentantului 
Judeţului Timiş în Adunarea Generala a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
Apă şi Canal Timiş. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Judeţului Timiş cu Unităţi 
Administrative Teritoriale în vederea sprijinirii pentru realizarea unor proiecte de 
investiţii. 

23. Diverse. 
 
De asemenea, având in vedere ca au intervenit anumite probleme care sunt urgente 

si nu suferă amânare, si care depind de aprobarea consiliului judeţean, propun completarea 
ordinii de zi cu următoarele proiecte de hotărâri: 

1 .Proiect de hotărâre privind acordul pentru cesionarea unor acţiuni ale Societăţii 
Naţionale “Aeroportul Internaţional Traian Vuia Timisoara” S.A. către Judeţul Timis. 

2. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor bunuri imobile din domeniul 
public al statului in domeniul public al Judetului Timis. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al judeţului Timis pe anul 
2013 – Lista de investiţii “Secţiunea de dezvoltare”. 

4. Proiect de hotarare privind propunerea de modificare a Hotararii Consiliului 
Judetean Timis nr. 53/30.04.2013. 
 
Daca sunt discuţii sau alte propuneri. 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Doresc să fac un amendament la ordinea de zi, cu referire la pct. 3, respectiv 

„Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la domeniul public al Judeţului Timiş a 
unui imobil situat în Timişoara, str. Calea Aradului, nr.1”, unde din CF se constată că acel 
imobil face parte din domeniul public al municipiului Timişoara.  

Întrucât în cadrul comisiei s-a recunoscut faptul că instituţia noastră nu are nici un fel 
de corespondenţă cu municipiul Timişoara, vă propun să amânăm discuţiile asupra acestui 
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punct până la clarificarea, prin corespondenţă, dacă putem opera şi decide preluarea în 
domeniul public al consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă propun să reveniţi cu amendamentul dumneavoastră atunci când vom ajunge cu 

dezbaterile la pct. 3 înscris pe ordinea de zi. Nu e neapărat nevoie să-l aprobăm. Putem 
doar să discutăm la momentul respectiv.  
 

Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
 Nu vreau să comitem un act abuziv. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da, dar putem să discutăm la momentul respectiv fără să fie nevoie să îl aprobăm.  
Discutăm, vedem despre ce este vorba şi îl putem amâna. 
 

Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
 Am văzut în comisie despre ce este vorba.  Documentele sunt clare. Din extrasul CF 
rezultă că figurează în domeniul public al municipiului Timişoara.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Vă propun să votăm ordinea de zi aşa cum a fost ea prezentată, inclusiv cu punctele 
suplimentare şi dacă  la proiectul la care faceţi referire consideraţi că sunt necorelări putem 
să-l amânăm.  
 Dacă sunt şi alte discuţii? Daca nu, supun la vot  ordinea de zi a şedinţei cu 
completările aprobate de consiliul judeţean. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 32 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai,  Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din data 30 septembrie 2013. 
Dacă sunt discuţii? 

 Dacă nu, vă spun la vot procesul – verbal al şedinţei ordinare din data de 30 
septembrie 2013.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal cu 34 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian.  
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Punctul nr. 1 - Întrebări, interpelări 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Precizez ca in mapele de şedinţă ale fiecărui Consilier Judeţean se afla informările 

scrise care cuprind răspunsurile la întrebările si interpelările formulate de către 
dumneavoastră in şedinţa din luna septembrie 2013, precum si alte informări pe care 
consideram util sa vi le facem cunoscute, respectiv: 

1. Informare privind fondurile necesare întreţinerii, reparării, reabilitării si 
modernizării reţelei de drumuri comunale clasate in drumuri judeţene conform 
Hotărârii Consiliului Judeţean Timis nr. 157/29.09.2013. 

2. Raport anual cu activităţile desfăşurate la Parcul Industrial si Tehnologic 
Timisoara.  

3. Informare privind modul de derulare si implementare a proiectului e-guvernare cu 
Siveco. 

4. Informare privind abandonul şcolar si masurile întreprinse de UAT-urile din judeţ 
in vederea combaterii abandonului şcolar. Adresa a fost transmisa urmare 
solicitării dl. consilier Paşcuţa Adrian.  
Precizam că materialul cuprinde informaţii parţiale deoarece nu toate UAT-urile 
au transmis datele solicitate de noi, şi o data ce avem toate aceste informaţii vi le 
vom pune la dispoziţie.  

5. Nota justificativa privind cheltuielile Asociaţiei Baschet Club Timisoara aferente 
cotizaţiei Consiliului Judeţean Timis. 

6. Situaţia cheltuielilor la Asociaţia Rugby Club Municipal Universitatea de Vest 
Timisoara. 
Dacă sunt discuţii? 

 
 Domnul consilier judeţean Stanciu Pompiliu 
 În conformitate cu prevederile art. 103, alin. (2) din Legea nr. 215/2001, ce vă 
conferă atribuţii cu privire la asigurarea respectării prevederilor Constituţiei şi legilor ţării, 
am rugămintea de a lua măsuri, respectiv să sesizaţi Garda de Mediu şi Poliţia  cu privire la 
necesitatea intrării în legalitate referitoare la sutele de tone de resturi menajere depozitate 
pe un teren, proprietate personală, situat în Calea Şagului – Timişoara, în imediata 
apropriere a staţiei ce a fost inaugurată în cursul acestei săptămâni şi pentru care se 
percep taxe de la persoanele fizice şi juridice, iar acest fapt este absolut ilegal.  Faţă de 
acestea vă rog să dispuneţi ca poliţia şi garda de mediu să ia măsurile care se impun.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vă rog să veniţi după şedinţă să ne prezentaţi nişte detalii amănunţite şi cu siguranţă 

vom face în scris o solicitare pentru problema adusă în discuţie aici de dumneavoastră.  
  

Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Domnule preşedinte  am făcut în urmă cu două şedinţe de plen, o solicitare cu privire 

la taberele şcolare din judeţul Timiş. Tot atunci am aprobat trecerea de la Ministerul 
Tineretului la Consiliul Judeţean Timiş şi am solicitat o estimare a cheltuielilor de 
funcţionare a celor care funcţionează normal dar şi a celor care necesită reabilitare.  

Până în acest moment nu am primit nici o informare de la serviciile competente care 
se ocupă de această problemă. De asemenea, în şedinţa de plen din luna trecută am 
aprobat trecerea unor drumuri comunale în drumuri judeţene şi am solicitat o informare cu 
privire la estimarea cheltuielilor şi termene estimative de finalizare cu privire la reabilitarea 
acestora.  Nici de această dată nu am primit nici o informaţie.  

Prin urmare, vă rog să dispuneţi  celor în măsură să dea curs solicitărilor mele.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin  
Referitor la taberele şcolare vreau să vă informez  că acestea fac parte din 

asumarea răspunderii Guvernului şi problema va fi rezolvată la nivel naţional. Toate 
taberele vor trece la consiliul judeţean. Sperăm că începând cu 1 ianuarie se va face 
această trecere.  

Una din solicitările dumneavoastră se află în mapă alături de alte informări solicitate 
de colegii în şedinţa anterioară.  Unele drumuri încă nu sunt preluate şi ne aflăm în 
procedură de preluare.  Abia a venit hotărârea guvernului în acest sens şi probabil că unele 
dintre ele vor trebui incluse în anexa ce va fi discutată la momentul contractării creditului.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 

 Domnule preşedinte, ţinând cont de relaţia dumneavoastră cu Inspectoratul 
Situaţiilor de Urgenţă vă rog să le solicitaţi să ne prezinte o informare cu privire la planul de 
acţiune şi dotările necesare în caz de cutremur. Acest lucru s-ar putea face într-o şedinţă 
ATOP unde pot fi invitaţi şi ceilalţi consilieri judeţeni.  
 De asemenea, solicit ca Direcţia Pentru Administrarea  Drumurilor  şi Podurilor 
Judeţene Timiş să ne prezinte o informare cu privire la stadiul pregătirilor pentru sezonul de 
iarnă.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Domnule director Mirel Gheorghe sper că aţi înţeles solicitarea domnului consilier 
Stancu Tiberiu şi vă rog ca până la următoarea şedinţă de plen să pregătiţi această 
informare.  
 

Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 
Domnule preşedinte, revin cu o problemă pe care am adus-o în atenţia 

dumneavoastră în ultimele două şedinţe de plen. Această se referă la situaţia pe  DN 59  
traseul dintre Şag şi Jebel unde am solicitat  să găsiţi o posibilitate de realizare a unei benzi 
de refugiu spre Pădureni.  Observ că la nivel de judeţ se întâmplă tot felul de situaţii în care 
se fac unele sensuri giratorii dar consider că ar fi bine ca şi acolo să existe o bandă de 
refugiu.  Chiar dumneavoastră aţi dat o soluţie pentru rezolvarea acestei probleme, în 
sensul că pot prelua acea bandă drumurile judeţene.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule director Mirel Gheorghe haideţi, vă rog, să discutăm din nou cu domnul 

Ambruş această problemă şi să găsim o soluţie pentru rezolvarea ei. Dacă nici atunci nu 
găsim o soluţie pentru a rezolva problema, ne gândim la adoptarea unei hotărâri cu privire 
la realizarea unei benzi de refugiu pentru ieşirea spre Pădureni, iar dacă mai aveţi 
asemenea situaţii vă rugăm să le aduceţi în atenţia noastră pentru a le putea rezolva.  

Profit de ocazie şi vă informez, cu privire la autostradă, că l-am rugat pe domnul 
director Mirel Gheorghe să pregătească o situaţie a tuturor posibilităţilor de intrare şi ieşire 
de pe autostradă care nu au fost prevăzute în proiectul acesteia şi, în acest sens, avem 
posibilitatea dacă se închide tronsonul Remetea – Şanoviţa să facem un traseu ocolitor pe 
pod pentru a avea posibilitatea şi de întoarcere.  De exemplu am fost la Mânăstirea de la 
Dobreşti şi cred că ştiţi şi dumneavoastră că nu te poţi urca pe autostradă când vii de la 
Dobreşti, Ohaba etc. Probabil în această situaţie sunt mai multe localităţi şi am rugămintea 
să verificaţi acest lucru.  
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Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 
De asemenea, mai am o intervenţie care vizează marile proiecte pe care 

dumneavoastră şi colegii din USL le-aţi promis în timpul campaniei electorale. Mă refer în 
principal la cele 15 proiecte de investiţii mari, din care am înţeles că sunt de fapt doar 10.  

Aş vrea să ştiu dacă s-a început unul din aceste proiecte pentru că din câte ştiu eu 
nici unul din aceste proiecte nu a fost demarat. Mă refer în special la centura Timişoarei, 
spitalul de copii, spitalul oncologic, sala de sport polivalentă, bazinul de sport etc.  

Vă aflaţi la jumătatea mandatului şi în condiţiile în care începeţi acum aceste 
proiecte va fi foarte greu să le duceţi la bun sfârşit.  

Pe de altă parte, vreau să vă rog să nu ne mai întrerupeţi microfonul atunci când eu 
sau  unul din colegii mei luăm cuvântul în plenul consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 De acord cu dumneavoastră atâta timp cât respectaţi prevederile din Regulamentul 
de Organizare şi Funcţionare al Consiliului Judeţean Timiş.   
 Consider că am fost destul de permisiv cu dumneavoastră. Poate uneori chiar mai 
mult decât ar fi trebuit. Dacă în regulament se specifică faptul că poţi lua cuvântul o singură 
dată şi ai dreptul la replică atunci acest lucru trebuie respectat. Nu cred că e corect să 
facem în plenul consiliului judeţean un dialog interminabil şi nici să intervină cineva de 7 ori 
pe un subiect  pentru că în acest fel nu mai terminăm şedinţa şi nici nu ajungem la o 
înţelegere.  
 Pentru dialog, amendamente şi discuţii interminabile sunt şedinţele comisiilor de 
specialitate.  Sigur, în plen, mă văd obligat să întrerup microfonul doar atunci când cineva 
ia cuvântul de 4 - 5 ori pe acelaşi subiect şi văd că nu se ajunge la nici o înţelegere.  
 Referitor la proiectele promise pot să vă spun că la spitalul de copii s-a început 
procedura de licitaţie şi se aşteaptă ca în perioada următoare, dacă nu sunt contestaţii, să 
se semneze şi să se cheltuiască banii veniţi de la Guvern, pentru că Guvernul USL s-a ţinut 
de promisiune şi ne-a virat în cont 5 milioane de lei. În plus mai sunt cei 500 mii lei pe care 
i-am aprobat împreună pentru spital şi sperăm că aceste sume vor fi cheltuite. În caz 
contrar vom fi nevoiţi să direcţionăm această sumă  în altă parte.  
 Referitor la centura Timişoarei vă pot informa că împreună cu domnul Ambruş de la 
CNADR am depus toată documentaţia. Domnul Neaga - noul director al CNADR ne-a 
promis că proiectul  va fi inclus la începutul anului, deşi noi am solicitat ca el să fie inclus 
până la sfârşitul acestui an, iar dacă vom reuşi acest lucru va fi foarte bine. Ne dorim, totuşi 
să nu fie contestaţii, aşa cum se întâmplă de obicei la astfel de proiecte.  
 Referitor la sala polivalentă, vă pot spune ca este un proiect de mare importanţă şi 
trebuie discutat mult mai in detaliu pe această temă. Pentru centrul oncologic, obligaţia 
noastră era să dăm terenul. Le - am dat terenul şi acesta – spitalul - este în construcţie. În 
plus discutăm şi posibilitatea unui spital oncologic lângă spitalul judeţean.  
 Dată tot am ajuns să discutăm despre aceste proiecte vreau să vă spun că avem 
posibilitatea să folosim  pentru alte proiecte banii care vin din fonduri europene şi nu reuşim 
să-i cheltuim până la sfârşitul anului.  De exemplu la Centrul Militar – datorită problemelor 
care există acolo putem trece banii alocaţi de pe un exerciţiu financiar existent pe un 
exerciţiu financiar viitor şi putem folosi suma de 8,5 milioane de euro pentru lucrări de 
modernizare în spitalul judeţean.  
 Pentru toate celelalte proiecte am să-l rog pe domnul Marcel Mihoc – secretar 
executiv al PSD să vă răspundă şi să vă dea toate informaţiile necesare.  
 
 Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 
 Da, dar eu am vru să ştiu care dintre marile proiecte promise sunt deja în execuţie, 
pentru că pentru proiectele începute în mandatul trecut documentaţiile sunt deja depuse.  
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 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Nu am promis că facem centura în primul an de mandat. Deocamdată au trecut doar 
10 luni din acest mandat.  Vă rog să aveţi răbdare.  
  

Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 
 Tocmai aici este problema. Dumneavoastră nu aţi început nici un proiect din cele 
promise în campanie. De când sunteţi la guvernare nu aţi început nici unul din marile 
proiecte promise. Au fost doar promisiuni şi aţi rămas la faza de promisiuni şi nimic mai 
mult.  
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Am să rog colegii să vă pună la dispoziţie lista şi să vă dea toate informaţiile de care 
aveţi nevoie. 
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
 Vreau sa aduc în atenţia dumneavoastră două chestiuni foarte importante. În primul 
rând, vreau să vă informez că pentru prospecţiunile care se realizează în judeţul Timiş în 
perioada imediat următoare, noiembrie – decembrie 2013 în cele 17 comune din judeţ, mai 
exact din zona Parţa 10, Comisia de urbanism m-a împuternicit să invit reprezentanţii firmei 
respective, să vină aici, să ne explice ce înseamnă mai exact prospecţiuni şi să avem o 
imagine mai exactă despre ceea ce se întâmplă în judeţul nostru în acest sens.  
 Doresc, de asemenea, să vă informez că judeţul Timiş a fost singurul judeţ din ţară 
care a solicitat firmei respective autorizaţie de construcţie. Toate materialele şi 
documentaţiile necesare se află la consiliul judeţean şi ele pot fi consultate oricând. Eu 
personal mi-am format deja o imagine a ceea ce se întâmplă din acest punct de vedere în 
următoarele luni, iar reprezentanţilor presei le stau la dispoziţie cu mare plăcere pentru 
orice informaţie.  
 Pot să vă spun că se vor face prospecţiuni pentru petrol şi nu pentru gaze de şist 
întrucât structura pământului din judeţul Timiş nu permite exploatarea gazelor de şist.  
 Am ţinut  în mod deosebit să vă informez pentru că şi eu am doi copii, locuiesc de 
peste 30 de ani în acest judeţ şi doresc ca aceste lucrări să se realizeze în condiţii de 
securitate maximă şi fără efecte secundare. De asemenea, am solicitat ca rezultatele 
acestor prospecţiuni să fie prezentate şi plenului consiliului judeţean pentru a ştii şi noi ce 
bogăţii avem în subsolul judeţului.  
 Referitor la a doua problemă pe care vreau să o aduc în atenţia dumneavoastră 
domnule preşedinte şi stimaţi colegi şi ţinând cont de faptul că sunt reprezentantul 
Consiliului Judeţean Timiş în ACS Poli Timişoara, doresc ca la sfârşitul anului să fac o 
informare scrisă pentru fiecare dintre colegii mei. Concluzia mea personală la care am 
ajuns în urma analizelor făcute până în prezent este că dacă tot ne-am atins obiectivul 
propus şi am ajuns în Liga I, pentru a nu mai fi acuzaţi că dăm bani pentru activităţi sportive 
de genul fotbal ş.a.m.d, am să propun să transformăm această asociaţie sportivă într-o 
societate pe acţiuni şi dacă tot suntem atât de buni şi cu rezultate foarte mari, atunci să 
listăm acţiunile pe bursă în viitorul apropriat cu condiţia să respectăm punctul de vedere al 
domnului primar Nicolae Robu, respectiv 51% din acţiuni să rămână la cele două instituţii.  
 În decembrie veţi primi informarea şi până atunci vă rog şi pe dumneavoastră să 
veniţi cu propuneri astfel încât să avem un punct comun general. Vă mulţumesc! 
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 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 Referitor la acele prospecţiuni despre care amintea domnul consilier judeţean Marcel 
Mihoc pentru exploatarea gazelor naturale, fie că este vorba de petrol sau de gaze de şist, 
oricum metodele sunt seismice şi sunt date deja avizele pentru aceste metode seismice.  
 Chiar dacă Garda de Mediu a considerat că nu e nevoie de un studiu de impact, 
totuşi consiliul judeţean, consilierii judeţeni nu credeţi ca ar trebui să fie curioşi despre un 
studiu corect de impact al acestor detonări, prospecţiuni seismice asupra următoarelor  
localităţi: Dudeştii Noi, Becicherecul Mic, Cărpiniş, Checea, Săcălaz, Cenei, Uivar, Giulvăz, 
Sânmihaiul Român, Parţa, Giroc, Şag, Sânandrei, Pădureni, Peciul Nou şi Jebel.  Am ţinut 
neapărat să le dau citire acestor localităţi pentru că am convingerea că toţi colegii îşi doresc 
ca discuţiile pe această temă să fie cât se poate de transparente şi nu secrete.  Dacă nu 
sunt pericole, aşa cum susţineţi că ştiţi foarte bine domnule consilier judeţean, atunci nu 
înţeleg de ce nu am participat şi noi la discuţiile respective şi de ce reprezentanţii 
companiei nu au fost invitaţi aici. De ce noi consiliul judeţean nu solicităm realizarea unui 
studiu de impact asupra acestor detonări în localităţile respective, precum şi o informare a 
tuturor cetăţenilor din aceste localităţi, iar dacă nu o face fiecare primar în comuna sa o 
putem face noi consilierii judeţeni. Dar pentru a face acest lucru trebuie, în primul rând,  ca 
noi să fim informaţi corect.  Un alt motiv pentru care am ţinut să fac cunoscute aceste 
localităţi este acela că ele se află în imediata apropriere a municipiului Timişoara.  Deci, 
trebuie realizat un studiu de impact şi asupra municipiului Timişoara, asupra demersurilor 
pentru Polul de dezvoltare periurbană, a mega proiectelor metropolitane ş.a.m.d. 
 De aceea, vă întreb din nou, domnule preşedinte, în calitate de preşedinte al 
consiliului judeţean,  nu credeţi că este necesar ca noi consiliul judeţean să ştim care sunt 
rezultatele unui studiu de impact? Vă mulţumesc! 
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
 Cu permisiunea dumneavoastră aş dori să vă răspund eu. Am citit blogul de 
socializare al doamnei consilier Rus Georgeta unde aţi scris că apele îşi vor schimba 
cursul, că vor veni cutremure şi de aceea ţin neapărat ca în cel mai scurt timp să vă prezint 
ceea ce am învăţat eu. Vreau să aveţi convingerea că personal voi urmări în mod deosebit 
derularea acestor proceduri. Când vor apare în Becicherecul Mic, acolo unde 
dumneavoastră locuiţi, vă voi anunţă şi vă voi ruga să participaţi la derularea acestor 
proceduri de la început până la sfârşit.  
 
 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 De acord, dar înainte de asta doresc să fiu informată ca apoi, la rândul meu, să-i pot 
informa pe cetăţeni.  
 

Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Cetăţenii au fost deja informaţi. În momentul în care firma şi-a luat avizul de la Garda 

de mediu, s-a publicat la avizierul primăriei un anunţ în acest sens. Vă rog să mă credeţi că 
am urmărit personal toate aceste proceduri. Am fost inclusiv la şedinţa organizată de Garda 
de mediu, unde reprezentanţii comunei Giroc a ridicat problema că prospecţiunile se 
realizează lângă un puţ de apă şi au informat AQUATIM cu locaţiile exacte.  Reprezentantul 
localităţii dumneavoastră care a participat la acea şedinţă nu a ridicat nici o problemă.  

Sincer vreau să fac un filmuleţ în acest sens pe care să vi-l prezint dumneavoastră şi 
mai ales vreau să am certitudinea că nu voi avea mai târziu mustrări de conştiinţă. Aveţi 
toată încrederea că urmăresc împreună cu membrii Comisiei de urbanism desfăşurarea 
tuturor etapelor acestor societăţi.  

Ceea ce mă deranjează este faptul că acum un an şi jumătate când au început 
prospecţiunile la Jimbolia, unde se scoate petrol, nimeni nu a comentat. La Banloc, de 
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asemenea nimeni nu a avut comentarii. La Şandra când au venit cei de la petrol şi au 
concesionat toată afacerea cu 400 de angajaţi la o firmă din Bucureşti – Expert Petrolium 
de asemenea nu a comentat nimeni.  Pentru că la Seghed se va construi o centrală 
atomică nu comentează nimeni, dar acum când vine o firmă care face totul în mod 
transparent şi pe care chiar o să-i invit la următoarea şedinţă de plen să prezinte în mod 
clar ce înseamnă aceste lucruri, toată lumea comentează.  

Rugămintea mea este să nu judecăm cu două unităţi de măsură diferite. Cu riscul de 
a mă repeta, vă spun că am doi copii, stau aici de peste 30 de ani şi îmi doresc să stau în 
acest judeţ în siguranţă.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Domnule consilier judeţean Marcel Mihoc, nu am comentat nimic şi nici nu am 

judecat pe nimeni.  Vreau doar ca noi consilierii judeţeni să fim corect informaţi ca şi noi, la 
rândul nostru, să-i putem informa pe cetăţeni.  Nu ştiu cât de mult reuşesc cetăţenii să se 
informeze prin avizierul de la primărie aşa cum nu ştiu cât de mulţi cetăţeni îl citesc 
constant.  Nu ne putem baza doar pe el, iar întrebarea mea era pusă foarte clar. Am vrut să 
ştiu dacă domnul preşedinte consideră că nu este necesar ca noi să fim informaţi despre 
rezultatele unui studiu real de impact.  Nu văd cine ar fi deranjat dacă am face acest lucru.  

  
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În primul rând, dacă discutăm de realizarea unui studiu de impact, acest lucru 

presupune ca noi să îl realizăm, pentru că se presupune că noi am fi unitatea beneficiară 
care doreşte să afle dacă e bine să–l facem sau nu.   

Vreau să vă informez că judeţul Timiş este unul din cel două judeţe din România 
care a solicitat ca aceste prospecţiuni sa fie făcute cu autorizaţie de construire. Acestea  se 
realizează de 70 -  80 de ani şi care nu înseamnă neapărat exploatare. Judeţul Timiş a 
cerut toate autorizaţiile şi avizele necesare de la instituţiile statului abilitate în acest sens 
tocmai pentru a nu avea probleme. Săptămâna trecută  reprezentanţii Serviciului de 
urbanism şi amenajarea teritoriului şi membrii Comisiei de urbanism s-au întâlnit cu 
reprezentanţii tuturor instituţiilor statului şi au discutat această temă.  

Nu uitaţi că suntem unul dintre judeţele care şi-au permis să oprească, acum 4 -5 
luni de zile, orice activitate de acest gen în judeţul Timiş până la eliberarea unei autorizaţii 
de construcţie pentru a putea face acele prospecţiuni. Orice informaţie o puteţi obţine de la 
Serviciul de urbanism unde se află toată documentaţia necesară.  

Referitor la studiul de impact nimeni nu l-a solicitat şi nu văd de ce trebuie să-l 
solicităm noi. Nu discutăm aici de posibilitatea de a face sau nu exploatări ci acum se fac 
doar cercetări, prospecţiuni etc. E problema instituţiilor naţionale să facă prospecţiuni şi să 
decidă dacă sunt sau nu gaze naturale în anumită zonă, iar problema noastră este ca 
acestea să se facă în deplină legalitate.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Totuşi nu mi-aţi spus dacă consideraţi că este sau nu necesar, din punctul 

dumneavoastră de vedere, realizarea unui studiu de impact.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Acest lucru îl decid cei care vor să exploateze zăcămintele şi nu consiliul judeţean.  
 

Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 Da dar şi consiliul judeţean a dat anumite avize.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Doamna consilier, eu v-am răspuns la întrebare. Dacă nu sunteţi mulţumită de 
răspuns vă rog să mergeţi la Serviciul de urbanism să verificaţi toate documentaţiile şi să 
cereţi informaţii suplimentare. Noi am solicitat companiei să fie în legalitate cu 
documentaţiile. Dacă este sau nu eficient studiu de impact vor constata cei care plătesc nu 
noi.   
 Dacă sunt şi alte discuţii?  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 În completare la ceea ce a spus liderul grupului PDL am decis să vă acordăm două 
cartonaşe galbene ca urmare a comportamentului dumneavoastră. Unul pentru atunci când 
ne-aţi ameninţat că schimbaţi liderul nostru de grup şi, spre bucuria noastră, nu aţi reuşit să 
faceţi acest lucru, şi cel de-al doilea pentru că aţi decis să-mi întrerupeţi mie microfonul 
atunci când am luat cuvântul. Acest din urmă fapt l-am considerat o jignire adusă mie şi 
care ţine de o minimă educaţie chiar dacă este prevăzut în regulament că puteţi face acest 
lucru.  
 Concluzia noastră este că, în condiţiile în care veţi repeta lucruri de acest gen, să ne 
putem permite retragerea din şedinţa de plen a consiliului judeţean.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Înţeleg că vreţi să-mi acordaţi cartonaş roşu, nu? 
 
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Da, se poate spune şi aşa. 
 Pe de altă parte, vreau să vă reamintesc, că în primăvară dumneavoastră v-aţi 
lăudat foarte emoţionat şi fericit că simpatizaţi o parte din primarii din opoziţie. Nu aţi 
specificat numele lor dar aţi repetat în două rânduri, cu o satisfacţie anume, că îi 
simpatizaţi. Consider că pe baza acestor simpatii dumneavoastră aţi făcut o serie de 
promisiuni, iar acum mă întreb dacă nu cumva o să urmeze o altă fază, respectiv aceea de 
antipatii ( strigături) din partea acelor primari către dumneavoastră. Am să vă explic şi de ce 
spun acest lucru.  

Astăzi, după cum bine ştiţi,  va avea loc o şedinţă de guvern unde se va lua o decizie 
istorică, respectiv rectificarea bugetului în minus cu aproape 3,8 miliarde de lei . Este 
pentru prima dată, din 1998, când un Guvern Post Decembrist diminuează bugetul la nivel 
naţional cu o sumă atât de mare.  

Printre altele, o parte din bani, în mod normal la rectificare trebuie să ajungă şi către 
acele persoane care aşteaptă ajutoarele sociale. Având în vedere faptul că de mai multe ori 
s-a anunţat prin mass-media că de la Ministerul Familiei şi Asistenţei Sociale se reduc cam 
400 milioane de lei, deşi unele voci spun că nu se mai reuşeşte cheltuirea acelor bani până 
la sfârşitul anului, eu mă îndoiesc că acesta este motivul real ci mai degrabă cred că este 
doar o parte din adevăratul motiv, întrebarea mea către dumneavoastră este următoarea: 
cum consideraţi că veţi reuşi la următoarea rectificare promisă să ajutaţi acele primării care 
nu sunt capabile să asigure plata ajutorului social către o parte din cetăţenii care au acest 
drept, în condiţiile în care Guvernul a decis să reţină aproape 400 de milioane din bugetul 
Ministerului Familiei şi Asistenţei Sociale? Aveţi dumneavoastră alte surse? Vă bazaţi pe 
anumite sume rezervate, cum ar fi cele 2 milioane de lei pe care le ţineţi şi habar nu am 
pentru ce.  

S-a obişnuit un anumit domn care conduce direcţia buget finanţe să-mi răspundă că 
banii nu s-au cheltuit deşi eu nu am terminat de pus întrebarea. Dacă nu s-au cheltuit 
atunci probabil că veţi interveni asupra cestor sume.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu am înţeles care este exact întrebarea dumneavoastră. 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Doresc să ştiu, cu ce sume veţi susţine primăriile aflate în dificultate financiară la 

următoare rectificare? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În primul rând, colegul meu de la buget – finanţe,  „finanţistul „ cum îi spuneţi 

dumneavoastră, discută în cunoştinţă de cauză despre finanţe şi consider că este mult mai 
în temă cu acest subiect decât sunteţi dumneavoastră în calitate de inginer mecanic.  

În ceea ce priveşte Guvernul, vreau să vă reamintesc că actualul Guvern USL este 
singurul Guvern care în ultimii 20 de ani a considerat prioritar judeţul Timiş atunci când a 
fost vorba despre alocarea sumelor.  Deci suntem pentru prima dată pe locul I atunci când 
ne referim la sumele primite în judeţul Timiş.  

Este adevărat că din acei primari pe care eu i-am simpatizat dumneavoastră i-aţi pus 
să cheltuiască banii. De asemenea acei primari fac parte din cei 99 de primari din judeţ şi 
să ştiţi că pentru unii dintre ei pe care nu i-am selectat după simpatii ne străduim să 
ajungem cu arieratele la zero.  

Împreună cu domnul Marcu Marcel – director Direcţia de Buget Finanţe şi domnul 
Mugurel Borlea – director Direcţia de Investiţii şi Managementul Proiectelor am fost la 
Bucureşti pentru proiectele despre care v-am spus că ne străduim să le repoziţionăm în 
listă, astfel încât să nu pierdem banii alocaţi. Am venit cu 1 milion de euro pentru 
contractele care au fost semnate şi dovadă că aceste contracte şi banii au venit de la 
Guvern ei sunt în acest moment în procedură de închidere a lucrărilor şi 11 localităţi chiar le 
vor închide în acest an.  Am reuşit, de asemenea, să deschidem în 16 localităţi lucrări de 
canalizare, alimentare cu apă şi drumuri. Acestea sunt posibilităţile pe care consiliul 
judeţean şi Guvernul USL le are pentru judeţul Timiş.  

Din punct de vedere al sumelor care vor veni vreau să vă reamintesc dumneavoastră 
care sunteţi o persoană cu experienţă în administraţie pentru că aţi fost primar şi viceprimar 
la Lugoj şi cred că aţi fi mult mai bun în acest domeniu dacă aţi da la o parte răutăţile 
politice, că şi la rectificarea trecută, deşi nu a fost una pozitivă la nivel naţional, Guvernul a 
fost preocupat să asigure sumele necesare  pentru ajutoarele sociale.  

Aşa cum aţi văzut în proiecţia bugetară, chiar dacă se iau bani de la Ministerul 
Muncii vor veni bani înspre susţinători persoanele cu handicap, înspre persoanele care 
beneficiază de ajutoare sociale. Aceşti bani vor ajunge la primării şi pentru cheltuielile din 
învăţământ. Vă rog doar să aveţi răbdare şi veţi vedea că totul va fi bine după această 
rectificare.  

În plus vă reamintesc că şi dumneavoastră aţi fost de acord la rectificare trecută ca 
la fiecare comună din judeţul Timiş să primească o sumă indiferent dacă aceasta a fost 
mică sau mare. În afară de municipiul Timişoara, căreia din nou îi mulţumesc, toate 
localităţile au primit sume de bani cuprinse între 100 milioane lei şi 2 miliarde de lei .  

Şi de această dată pe lângă cele 27 de comune pe care le-am stabilit împreună cu 
liderul dumneavoastră de grup, am dat fiecărei unităţi şcolare care nu are autorizaţie de 
funcţionare de la Ministerul Sănătăţii. Banii au fost daţi fie pentru a fora fântânii, fie pentru 
continuarea lucrărilor începute la grupurile sanitare.  În funcţie de câţi bani vom avea, vom 
putea aloca bani şi pentru alte localităţi, în afară de cele 27 despre care am vorbit, şi chiar 
vor fi localităţi PDL-iste unde există oameni deosebiţi şi merită sprijiniţi.  
 Aceasta este situaţia economică în acest moment la nivelul judeţului Timiş. Nu vreau 
să revin şi să întreb de unde sunt previziunile celor 3,8 milioane de euro despre  care 
Guvernul lui Victor Ponta a avut curajul să spună acum : „nu le avem”.  
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 La începutul anului, Guvernul Boc a spus că a lăsat în buget 800 milioane  pentru 
achitarea arieratelor şi în urma verificărilor efectuate de Fondul monetar, Banca Mondială şi 
instituţiile abilitate ale statului, în buget s-au găsit doar 2,8 milioane lei cu care trebuiau să 
se achite arieratele pentru că majoritatea dintre primarii dumneavoastră, chiar şi dintre cei 
simpatizaţi de mine au mai avut în sertare şi anumite facturi nedecontate.  
  
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 

Înainte de a spune ce aveam de spus la acest punct, vreau să vă promit că pentru 
data viitoare voi pregăti un proiect de hotărâre prin care voi propune să mutăm interpelările 
la sfârşitul şedinţei, iar atunci cine vrea să-şi facă campanie nu are decât să poarte discuţii 
interminabile.  

Pe de altă parte, am rugămintea ca noi Comisia de cultură, împreună cu 
dumneavoastră şi directorul de la Muzeul Banatului să găsim o soluţie pentru a înfiinţa o 
comisie care să găsească oportunitatea a ceea ce înseamnă potenţialul oferit de situl 
arheologic. Prin urmare, încercăm să creionăm acolo un punct al Muzeului Banatului, 
având în vedere că, aşa cum spun specialiştii, este un sit deosebit de valoros. Vă 
mulţumesc.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunt de acord şi vă propun ca reprezentanţii Comisiei de cultură să fie membri în 

Comisia despre care aţi vorbit, iar aceştia să se ocupe de inventarierea şi gestionare sitului 
respectiv.  

 
Domnul consilier judeţean Dorel Demea 
Este vorba despre cea mai mare fortificaţie preistorică din Europa care se întinde pe 

o suprafaţă de 1.800 ha, iar aceasta a fost construită acum 3.500 de ani şi prin valoarea sa 
este unică în lume.  

Interesul pentru această fortificaţie este al celor trei universităţi, 2 din Germania şi 1 
din Anglia care au suportat investiţii în acea zonă de peste 300 mii euro. Se fac cercetări 
care sunt conduse, din partea Muzeului Banatului de domnul Szentiklosi  Alexandru.   

Eu doresc ca această comisie, desemnată de Consiliul Judeţean Timiş, să se 
deplaseze în zona respectivă şi să tragă concluziile care se impun pentru un monument de 
o importantă deosebită atât pentru  Banat cât şi pentru România.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunteţi de acord ca în următoarea perioadă Comisia de cultură să participe şi să ne 

reprezinte în această relaţie? 
Observ că, prin vot deschis, Consiliul Judeţean Timiş, este în unanimitate de acord 

cu propunerea mea. Dacă mai doreşte cineva să facă parte din această comisie o poate 
face fără nici un fel de probleme, doar că trebuie să discutaţi şi să-l anunţaţi în prealabil pe 
domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă.  

 
Domnul consilier judeţean Dorel Demea   
Vă mulţumim pentru ajutor şi vrem să vă informăm că domnul preşedinte al PP-DD a 

organizat o deplasare împreună cu mass-media în acea zonă şi a apreciat în mod deosebit 
prezenţa în număr mare a presei.  Sigur, că alături de presă au fost invitaţi şi alte persoane 
dar prezenţa acestora nu a fost pe măsura aşteptărilor, fiind doar 15 persoane.  Cu toate 
acestea domnul deputat Diaconu a fost mulţumit că intenţia domniei sale a fost pe deplin 
răsplătită de prezenţa mass –mediei, ocazie cu care ţin să le mulţumesc  şi să-i anunţ că a  
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şi făcut o interpelare către Ministerul Culturii şi a solicitat avizul şi măsurile ce se impun a fi 
luate de minister în acest sens. Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunteţi în Comisia de cultură domnule consilier judeţean Demea Dorel? Dacă nu, vă 

propun să faceţi şi dumneavoastră parte din Comisia pe care tocmai am aprobat-o acum în 
plenul consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Prin intervenţiile mele vreau să aduc în atenţia dumneavoastră câteva lucruri 

importante.  Dacă data trecută v-am propus premierea celor doi olimpici, acum vreau să vă 
informez că unul dintre olimpici a obţinut medalia de aur la Olimpiada de Informatică din 
Europa Centrală şi de această dată întăresc faptul că merită pe deplin să premiem cei doi 
olimpici de la Liceul Loga despre care am vorbit atunci. Sunt copii deosebiţi, cu rezultate 
deosebite la olimpiade şi am certitudinea că veţi lua decizia corectă în acest sens.  

Pe de altă parte, referitor la lista localităţilor despre care aţi spus că le-a fost  sau  le 
va fi alocată suma de 20.000 lei pentru obţinerea autorizaţiei de funcţionare – aş vrea să 
ştiu dacă această listă va fi inclusă într-un proiect de hotărâre. Dacă se va face asta va fi 
foarte bine pentru că nu vreau să găsim unităţi de învăţământ care au deja autorizaţie de 
funcţionare şi vreau ca banii să se ducă exact la acele localităţi care au neapărată nevoie 
de autorizaţia de funcţionare.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Lista a fost făcută cu liderul dumneavoastră de grup, domnul consilier judeţean 

Tiberiu Lelescu, şi am constatat că sunt 27 de şcoli şi grădiniţe în această situaţie.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
De asemenea, vă rog să nu se transforme într-o practică introducerea în ultimul 

moment a unor proiecte de hotărâre pe ordinea de zi. Nu vreau să cădem în hilar şi nici nu 
vreau să luăm decizii în necunoştinţă de cauză mai ales atunci când este vorba de 
probleme importante care privesc judeţul Timiş.  

Prin urmare, aşa cum am spus, doresc să nu transformăm acest lucru  într-o practică  
aşa cum se întâmplă la consiliul local.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, vom trece la dezbaterea următorului punct 

înscris pe ordinea de zi.  
 

 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de 

comodat pentru folosinţă gratuită a spaţiului situat in Timisoara, B-dul General 
Dragalina, nr. 2, sediul Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluziva “Dumitru 
Ciumageanu” Timisoara.   

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
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Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind însusirea apartenentei la domeniul 
public al Judetului Timis a unui imobil situat in Timisoara, str. Calea Aradului, nr.1. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile. Cu toate că a primit aviz favorabil 

am înţeles că au exista discuţii şi propuneri, de aceea am rugămintea să luaţi cuvântul. 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Eu propun amânarea acestui proiect de hotărâre şi, de asemenea, vă propun să 

iniţierea unei corespondenţe scrise cu Primăria Municipiului Timişoara care este 
proprietarul acestui teren aflat în domeniul public al municipiului Timişoara.  

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 

Patrimoniului  
Terenul la care se face referire în proiectul de hotărâre, supus astăzi  dezbaterii în 

plenul consiliului judeţean  nu face parte din domeniul public al municipiului Timişoara.  
Din câte ştiţi la nivelul Consiliului Judeţean Timiş centralizăm toate anexele cu privire 

la inventarul bunurilor care aparţin tuturor unităţilor administrativ teritoriale. Din verificările 
noastre reiese că în anexa ce cuprinde inventarul municipiului Timişoara acest teren nu 
face parte din domeniul public al municipiului Timişoara, iar clădirea, fragmentul respectiv 
din cetate nu figurează nici măcar în Cartea funciară. Din acest motiv şi pentru că nimeni 
nu a solicitat preluarea în domeniul public nici a terenului şi nici a clădirii,  am început noi 
demersurile de însuşire a acestora  în domeniul public al judeţului Timiş.  

E adevărat că există o înscriere privitoare la proprietate făcută în anul 1949 dar nu 
are legătură cu domeniul public.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Este vorba despre un corp de cetate situat în P-ţa Mărăşti şi în acea cetate mică de 

aproximativ 10 ani funcţionează o societate de arte plastice. Acel corp de clădire nu a fost 
intabulat de nimeni până în prezent. Normal că noi, consiliul judeţean, după inventarele 
noastre începem să le intabulăm pe consiliul judeţean. De fapt este un plus de inventar pe 
care Consiliul Judeţean Timiş doreşte să şi-l însuşească, iar pentru a face acest lucru am 
supus aprobării plenului Consiliului Judeţean Timiş proiectul de hotărâre.  Primăria 
Timişoara nu are nici un rol în această ecuaţie pentru că ei, legat de cetate,  şi-au intabulat 
partea dreaptă din Bastion.  Documentele care stau la bază dovedesc cine a fost proprietar 
înainte.  

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 

Patrimoniului  
Proprietar a fost Consiliul Popular al judeţului Timiş  conform protocolului din 1978 

încheiat cu Uniunea Artiştilor Plastici. De la momentul respectiv şi până în prezent nu mai 
există nici un alt document care să ateste că altcineva şi-a însuşit acest lucru.  
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Domnul consilier judeţean Cocean Liviu 
Sunt de acord cu ce spunea domnul consilier Marcel Mihoc, respectiv că această 

construcţie a aparţinut Consiliului Popular al judeţului Timiş, şi ca atare noi trebuie să facem 
demersurile necesare pentru a ni-l însuşi. Problema este că apare o eroare în redactarea 
proiectului de hotărâre şi anume, la adresa Calea Aradului nr. 1 şi în această Carte funciară 
figurează un alt imobil. Imobilul vizat în raport, fragment de cetate, este localizat la adresa 
Calea Aradului nr. 8. Mai mult decât atât, în Cartea funciară care certifică provenienţa 
construcţiei, apare clar faptul că terenul este în proprietatea Primăriei municipiului 
Timişoara la nr. 8, iar construcţia ne revine nouă.  

De asemenea, la nr. 1 se află o altă locaţie şi cu părere de rău trebuie să vă spun că 
nu ne vom alege cu un fragment de cetate ci mai degrabă cu  pizzerie dacă luăm locaţia de 
la adresa Calea Aradului nr. 1.  

Din aceste motive, propun amânarea luării unei decizii până când ne clarificăm exact 
în acest sens întrucât nu vreau să avem probleme pe viitor. Vă mulţumesc! 

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 

Patrimoniului  
 Documentele în baza cărora am întocmit acest proiect de hotărâre sunt documentele 
existente.  În Calea Aradului apare într-adevăr, ca urmare a ultimului document, în speţă 
Protocolul din 1978, dar la nr. 8 cu siguranţă nu figurează Pizzeria Poli.  
 
 Domnul consilier judeţean Cocean Liviu 

M-aţi înţeles greşit. Eu am spus că la nr. 1 figurează Pizzeria Poli şi mă bucur că aţi 
nominalizat-o dumneavoastră în locul meu.  

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 

Patrimoniului  
Iniţial, Calea Aradului nr. 1 unde apare fragmentul de cetate, conform Protocolului, 

acum se află pe strada Alexandru Ioan Cuza, iar Pizzeria Poli nu se află pe str. Aradului nr. 
1 şi  dacă vă uitaţi pe site, harta arată clar că se află pe strada A. I Cuza.   

Pentru ca noi să putem întocmi un document trebuie să facem referire la 
documentele existente  şi nu putem să ne legăm de denumirea actuală a străzii ci de 
denumirea avută iniţial pentru a putea face ulterior  ridicări topo şi intabularea.  

 
Domnul consilier judeţean Cocean Liviu 
Domnule director vă rog să mă credeţi că m-am uitat şi o pizzerie nu coincide 

întâmplător cu adresa respectivă. Ar fi o gândire prea simplistă şi nu cred că stă cineva să 
caute dacă între proiectele de hotărâre ale consiliului judeţean şi consiliului local au vreo 
legătură cu imobilele  de pe site sau cu vreo firmă.  

Am studiat în amănunt şi îmi pare rău că nu pot aduce acum documentele necesare, 
însă vă pot spune cu certitudine că este o problemă, iar pentru a nu fi în eroare şi pentru a 
nu face lucruri care nu sunt în concordanţă cu legea, eu vă propun să amânăm discuţiile şi 
luarea deciziilor asupra acestui punct.  

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 

Patrimoniului  
Vreau să vă informez pe dumneavoastră şi plenul consiliului judeţean că am studiat 

cu foarte mare atenţie toate documentele şi ne-am asumat întreaga responsabilitate vis-a – 
vis de întocmirea acestui raport şi a acestui proiect de hotărâre.  
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Domnul consilier judeţean Cocean Liviu 
Dacă timp de 21 de ani nu s-a luat nici o decizie nu cred că e o problemă dacă mai 

amânăm acest proiect până la şedinţa de luna viitoare.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier judeţean Cocean Liviu vă reamintesc că sunteţi consilier judeţean, 

că discutăm în plenul consiliului judeţean şi cu toate acestea observ că dumneavoastră 
pledaţi în favoarea consiliului local şi al primăriei din Timişoara.  

Dacă Direcţia pentru Administrarea Patrimoniului îşi asumă responsabilitatea, dacă 
avem la bază o întreagă documentaţie şi discuţii din care rezultă că nu se află în 
patrimoniul primăriei, atunci nu înţeleg de ce noi, plenul Consiliului Judeţean Timiş, nu 
putem fi de acord şi discutăm în contradictoriu dacă preluăm noi sau dăm Primăriei 
Timişoara.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Domnule preşedinte, cu tot respectul trebuie să vă spun că nu putem prelua ceva ce 

nu se află faptic în acea locaţie. Eu sunt interesat de prevederile legii şi vreau ca toate 
lucrurile să fie în concordanţă cu legea şi nu în interesul primăriei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar din discuţiile dumneavoastră lăsaţi să se înţeleagă că purtaţi interesul 

Primăriei municipiului Timişoara.  Din câte văd interesul nu este pentru preluarea la judeţul 
Timiş ci pentru ca să meargă la Primăria municipiului Timişoara. De ce? 

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Vă pot demonstra că la nr. 8, exact unde se află locaţia respectivă, pe teren apare 

Primăria Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar domnul director Radu Şerban v-a explicat destul de clar că discutăm în baza 

actelor existente la vremea respectivă şi nu pe baza care există acum. Sigur, e posibil să 
se fi făcut după aceea o rectificare în cartea funciară cu nr. de stradă şi ce-o mai fi, dar ca 
patrimoniu construcţia apare la Consiliul Popular al judeţului Timiş şi noi vrem să o 
intabulăm pe Consiliul Judeţean Timiş.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Da, dar aş vrea ca în hotărârea consiliului judeţean să se menţioneze exact nr. de 

CF care are legătură cu construcţia respectivă. Acesta nu este trecut. Dacă aprofundaţi 
situaţia vedeţi că la acest nr. este trecut altceva, respectiv căi ferate şi alte lucruri.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
A început să ni să facă foame de când tot discutăm de pizza. Mie îmi este indiferent 

unde o mănânc.  Fie că e în localul primăriei sau al consiliului judeţean nu contează pentru 
că oricum îl dăm mai departe, îl vindem.  

Pe de altă parte, vreau să vă spun domnule preşedinte, că noi discutăm pe legalitate 
şi nu contează dacă actele sunt vechi. Dacă dumneavoastră, domnul Titu Bojin, sunteţi 
proprietar pe un teren din anul 1929 înseamnă că tot proprietar rămâneţi şi azi şi nu pot eu, 
consiliul judeţean, să vi-l iau doar pentru că nu mai aveţi nevoie de acel teren sau doar 
pentru că nu aţi construit nimic acolo. V-am dat un exemplu, şi este acelaşi lucru cu ceea 
ce discutăm noi acum. 
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Nu contează că este un CF din anul 1949, avem obligaţia să-i întrebăm şi să purtăm 
o corespondenţă între instituţii.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu cred că Primăria Timişoara nu a fost întrebată în prealabil.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Nu, primăria nu a fost întrebată şi mi s-a confirmat acest lucru. Este ilegal ce facem 

acum. Dumneavoastră vreţi să forţaţi lucrurile dar cred că ar fi trebuit să discutaţi înainte în 
şedinţa USL şi poate atunci reuşeaţi să-l convingeţi şi pe domnul Cocean Liviu să fie de 
acord cu dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Vă rog domnule consilier judeţean Marius Martinescu să nu faceţi comentarii de 

acest gen şi mai ales, comentarii legate de convingerea mea pentru că nimeni nu mă poate 
convinge atunci când e vorba de respectarea legii.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Cred că uneori şeful de la USL vă poate convinge, însă nu şi atunci  când aveţi 

dreptate, iar acum consider că aveţi dreptate.  
 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
În acest moment consider că avem o nelămurire legată de faptul că există prea 

multe Cărţi Funciare la nivelul judeţului Timiş în care numerele sunt greşite,  şi mă refer în 
special la numere de casă, numere cadastrale şi numere topo.  

Ceea ce spune domnul director este corect şi tind să cred că ştie şi este în măsură 
să citească o carte funciară atunci când vorbeşte despre locaţia respectivă. Nu contează 
dacă e la nr. 1 sau la nr. 8 pentru că noi ştim foarte bine spre ce locaţie şi imobil ne 
îndreptăm atenţia. Nu trebuie să facem speculaţii că luăm restaurante sau pizzerii pentru că 
este  clar pentru toată lumea  ceea ce facem.  

Acum împuternicim Direcţia pentru Administrarea Patrimoniului să preia un imobil şi 
nu cred că fac ceva ilegal atâta timp cât noi îi împuternicim să facă ceva legal.  Dacă chiar 
fac un lucru ilegal ei vor răspunde în faţa organelor de control şi tot ei vor purta întreaga 
responsabilitate pentru  ceea ce fac.  Trebuie să ne spunem punctul de vedere dacă dorim 
sau nu să luăm acest obiectiv.  

Dacă ne dorim atunci trebuie prin votul nostru să-i împuternicim să facă toate 
demersurile legale necesare pentru a realiza acest lucru.  Nimeni nu-şi dă votul pentru a-i 
împuternici să facă un lucru ilegal pentru  care oricum  vor purta întreaga responsabilitate şi 
vor răspunde ei nu noi.  

Deci, haideţi să facem o diferenţă între lucruri şi să votăm o oportunitate.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Deci, putem vota orice lucru ilegal numai să fie oportun? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Pau 
Domnule consilier judeţean Marius Martinescu vă rog să vă amintiţi faptul că nu 

suntem la Primăria Lugoj ci în plenul consiliului judeţean unde trebuie să ne respectăm 
reciproc.  Suntem aici să facem administraţie şi nu politică. Sincer m-am săturat să văd că 
în fiecare plen dumneavoastră ne daţi lecţii de dirigenţie.  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Cred că aveţi probleme de înţelegere, însă noi nu putem vota lucruri ilegale. 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Vedeţi  domnilor, politica ne obligă să uităm că suntem colegi şi ridicăm vocea unul 

la celălalt. Observ că domnul Marius Martinescu insistă foarte mult să ne impună punctul 
său de vedere.  

Domnule preşedinte, în Comisia economică am dat aviz favorabil acestui proiect de 
hotărâre pentru că am solicitat informaţii de la domnul director Radu Şerban cu privire la  
felul cum a votat Comisia de urbanism şi pentru că am înţeles că şi Comisia de urbanism a 
dat aviz favorabil atunci l-am avizat şi noi.  Sigur că după ce l-am ascultat pe domnul Liviu 
Cocean am început să am câteva semne de întrebare şi de aceea am lecturat puţin mai în 
amănunt extrasul de CF, în care am observat că la anexa nr. 1, partea I,  scrie în ultimul 
tabel că: „pentru acest imobil există următoarele cereri nesoluţionate”.  

Nu ştiu ce înseamnă exact acest lucru dar văd că sunt două cereri înregistrate sub 
numerele 108857/5.07.2013 şi 131519/13.08.2013 depuse pentru consultare şi informare. 
Deci, cine a solicitat şi depus aceste cereri încă nu ştim, dar  în extrasul de carte funciară 
există  precizarea că sunt depuse  cereri nesoluţionate pentru consultare şi informare. 

În aceste condiţii sunt de acord şi susţin propunerea domnului Liviu Cocean şi 
doresc amânarea discuţiilor şi luarea deciziilor asupra acestui proiect de hotărâre până la 
următoarea şedinţă când ne vom edifica la ce se referă acele înscrisuri din CF.  

Mai departe, după tabel, tot în extrasul CF se spune că: „prezentul extras de CF nu 
este valabil la autentificarea actelor juridice de notarul public, iar informaţiile prevăzute sunt 
susceptibile  de orice modificare în condiţiile legii.” 

Deci, încă un motiv să susţin propunerea domnului Liviu Cocean şi vă propun şi eu 
să  amânăm discuţiile până la următoarea şedinţă.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Cu permisiunea dumneavoastră îl rog pe domnul secretar să ne spună punctul său 

de vedere. Există aici o problemă juridică şi domnia sa ne poate da mai multe explicaţii din 
punct de vedere juridic, deoarece observ că fiecare interpretează CF aşa cum doreşte.   

În urma explicaţiilor primite de la domnul secretar vom decide dacă votăm sau nu 
proiectul de hotărâre.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Cu permisiunea dumneavoastră vă pot spune că din extrasul CF rezultă doar 

informaţiile legate de proprietarul terenului. Noi considerăm că există acolo o construcţie 
care nu este intabulată, iar în aceste condiţii extrasul CF este  irelevant. Prin urmare se 
poate trage concluzia că nu discutăm acum despre Cartea Funciară în speţă şi despre un 
cu totul alt extras CF.  

La anexa la care faceţi dumneavoastră referire cu date referitoare la teren şi cu 
acele cereri nesoluţionate care, de fapt, sunt cereri formulate de persoane interesate de 
anumite date şi care pot solicita extras de CF pentru informare sau pot verifica CF la OCPI. 
Deci, oricine are un interes poate solicita verificarea acestor documente în schimbul 
achitării contravalorii unei taxe.  

Noi acum suntem în situaţia în care există o planşă, dumneavoastră aveţi un punct 
de vedere, colegii mei v-au prezent un raport care sta la baza proiectului de hotărâre şi din 
aceste motive consider că trebuie supusă la vot atât propunerea de amânare cât şi 
proiectul de hotărâre prezentat în forma sa iniţială.  

Dacă totuşi decideţi amânarea discuţiilor şi consideraţi că mai sunt necesare alte 
documente pentru a clarifica această problemă, atunci vom relua discuţiile în următoarea 
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şedinţă de plen, însă nu cred că este nevoie să creăm suspiciuni lăsând să se înţeleagă că 
preluăm o clădire, alta decât cea pe care ne-o dorim să o preluăm şi că facem lucruri 
ilegale. Nu cred că se poate crea confuzia că dorim să preluăm ce nu ne aparţine şi că 
această preluare nu are un temei legal.  

 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
În Comisia de administraţie publică, pe care cu onoare o conduc în calitate de 

preşedinte, am dezbătut acest proiect de hotărâre  timp de o oră şi am ajuns la concluzia 
certă că acesta nu trebuie amânat. Timp de 23 de ani se tot amână preluarea unor 
obiective ce ne aparţin de drept şi după cum se vede în extrasul CF acestea pot să ajungă 
pe mâna unora din mafia imobiliară aşa cum au ajuns peste 100 de case din Timişoara.  

Prin urmare, vă propun ca de problema tehnică să se ocupe Direcţia pentru 
Administrarea Patrimoniului unde, după părerea mea sunt specialişti în acest domeniu care 
nu îşi permit să facă ilegalităţi, mergem pe prezumţia de nevinovăţie, supunem proiectul de 
hotărâre la vot şi îl aprobăm aşa cum ne-a fost el prezentat.  Cred că e timpul să aprobăm 
preluarea de drept a unei clădiri care a aparţinut consiliului judeţean pe timpul dictaturii 
comuniste.  

Ştim cu toţii despre ce este vorba. Nu luăm blocuri, nu luăm alte clădiri şi luăm acea 
bucată de cetate în care funcţionează de ani buni artiştii plastici, o trecem în patrimoniul 
nostru pentru a nu ne-o lua alţii înainte aşa cum s-a întâmplat cu atâtea obiective din 
Timişoara.  

În comisie, proiectul de hotărâre a fost avizat cu 3 voturi „pentru” şi un vot împotrivă 
din partea domnului consilier judeţean Marius Martinescu. Este decizia domniei sale, însă 
nu văd de ce trebuie să mai amânăm discuţiile pentru încă o lună dacă toate comisiile de 
specialitate au dat aviz favorabil cu mici amendamente.  

Prin urmare, vă rog să fiţi de acord cu proiectul de hotărâre în forma în care ne-a fost 
prezentat.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Domnule preşedinte, tocmai pentru faptul că au fost atâtea discuţii în jurul acestui 

subiect, vă propun şi eu să amânăm acest proiect. În acest fel toată lumea va fi sigură că 
dorim să facem totul în mod transparent.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Personal nu sunt de acord cu amânarea. De aceea îl întreb din nou pe domnul 

director să ne spună acum dacă există vreo problemă în acest proiect şi dacă domnia sa 
consideră că este necesar să-l amânăm sau putem merge mai departe.  Vreau să ştiu dacă 
Direcţia pentru Administrarea Patrimoniului îşi asumă în mod oficial responsabilitatea 
preluării fără să existe vreun dubiu că facem acest lucru în mod ilegal.  

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 

Patrimoniului  
Atât eu personal cât şi colegii din direcţia pe care o conduc vă asigurăm că totul se 

face perfect legal şi ne asumăm întreaga responsabilitate pentru acest lucru.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumesc! În aceste condiţii vă supun la vot amendamentul prin care s-a propus 

amânarea proiectului de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul propus cu 16 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
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Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, Vasile Marian şi 
18 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, Crăciunescu 
Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Pau Adrian, Plavoşin Deian, Radu Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Zanfir Florian. 

 
Prin urmare, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins proiectul de hotărâre  cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavosin Deian, Radu Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian şi Zanfir Florian,  10 
voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cutut Dorin, 
Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus 
Alain, Rus Georgeta şi 2 abţineri din partea domnilor Cocean Liviu şi Cociobea Sorin.  

 
 Proiectul de hotărâre a fost respins întrucât, fiind vorba de patrimoniu, era nevoie de 
votul a 2/3 din numărul consilierilor judeţeni în funcţie.  
 
 

Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea trecerii unui teren din 
domeniul privat in domeniul public al Judetului Timis si completarea “Inventarului 
bunurilor care aparţin domeniului public al Judetului Timis”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a doua parcele de 
teren situate in Municipiul Timisoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
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Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea Actului Adiţional la 
Contractul de închiriere nr. 8775/2013 încheiat intre Consiliul Judeţean Timis si 
Întreprinderea Individuala Caradjov Andreea. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Stancu Traian.  

 
 

Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin şi o abţinere din partea domnului Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre pentru modificarea si completarea 
Normativului privind dotarea cu autovehicule si consumul lunar de carburanţi. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică, Comisia pentru cultură, 

învăţământ, tineret si sport,  Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala Comisia pentru 
Relaţii si cooperare interna si externa. 

Comisia pentru Administraţie publica locala a avizat proiectul cu următorul 
amendament:   Se propune dublarea cotei de carburanţi de la 100 litri la 200 litri, nu la 400 
litri cum s-a solicitat de către D.A.D.P.J. Timis. 
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Comisia de Urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului nu 
a avizat sau respins proiectul dar a amânat votarea pana la plen, după prezentarea unui 
punct de vedere a Preşedintelui Consiliului Judeţean referitor la situaţia autovehiculului 
destinat instituţiei Arhitectului Sef.  

Amendamentul Comisiei de urbanism nu se justifică pentru că nu are legătură cu 
proiectului de hotărâre supus discuţiei şi aprobării plenului consiliului judeţean.  Pe de o 
parte este vorba despre suplimentarea normativului de carburanţi, iar pe de altă parte este 
vorba despre achiziţionarea unui autoturism pentru Instituţia Arhitectului Şef din cadrul 
Consiliului Judeţean Timiş. Consider că până la cumpărarea acestuia putem să ne 
descurcăm cu ce avem în prezent. În acest an nu s-a aprobat achiziţionarea altor 
autovehicule decât cele pentru ATOP.  

Prin urmare, rog preşedintele  Comisiei pentru administraţie publica să ne prezinte 
punctul de vedere al comisiei. 

 
 Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
 Domnule preşedinte, eu am formulat amendamentul şi întreaga comisie a fost de 
acord cu faptul că trebuie să avem în vedere eficientizarea mijloacelor de transport şi, în 
general,  a cheltuielilor pentru Consiliul Judeţean Timiş.  Am fost de acord cu dublarea 
normativului de carburanţi, respectiv cu majorarea cotei de la 100 litri la 200 litri, 
considerând că acest consum lunar este suficient şi că ne putem încadra în aceşti 
parametri.  
 Cantitatea de 400 litri solicitată mi s-a părut a fi un consum mult prea mare, iar eu ca 
economist am propus comisiei să formulăm un amendament prin care să propunem 
majorarea normativului de carburanţi de la 100 l la 200 l.  Dacă aprobăm cantitatea de 400 l 
aşa cum ne-a fost solicitat creăm un precedent şi vor veni alte solicitări pentru alte 
autoturisme,  iar noi nu văd de ce nu am aproba şi solicitările lor.  
 Nu vorbim aici  de o maşină privilegiată. Este vorba despre o maşină care trebuie să 
efectueze controlul în trafic în tot judeţul. Chiar şi în aceste condiţii majorarea normativului 
de carburanţi de la 100 litri la 400 litri mi se pare prea mult.   
 Prin urmare, am considerat că dublarea lui, respectiv majorarea normativului de 
carburanţi de la 100 l la 200 l este suficient.  Din acest motiv, ne menţinem amendamentul 
formulat în comisie şi vă rog să-l supuneţi la vot.  
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 În Comisia economică noi am avizat favorabil cantitatea de 400 l solicitată cu 
condiţia ca domnul director Mirel Gheorghe să ne prezinte FAZ-urile şi în funcţie de acestea 
să ne putem da seama dacă se justifică majorarea normativului de carburanţi de la 100l la 
400l sau e suficientă cantitatea de 200l.  
 FAZ-urile solicitate nu le-am primit şi nici o informare din care să ne dăm seama care 
este consumul lunar real de carburanţi. De aceea aş dori să primesc acum această 
informare.  
 De asemenea, vreau să vă spun că, dacă dorim, putem aproba şi 400 l de carburanţi 
pentru că legea ne permite să dăm această cantitate ca şi consum maxim lunar pentru un 
autoturism. Cum din raportul prezentat reiese că autovehiculul parcurge mulţi kilometri  prin 
tot judeţul, consider că majorarea normativului de carburanţi la 400 litri este justificată.  
  
 Domnul Mirel Gheorghe – director executiv Direcţia pentru Administrarea 
Drumurilor şi Podurilor Judeţene Timiş  
 Legat de FAZ-uri îmi cer scuze că nu le-am adus, însă le-am verificat dacă până 
acum maşina s-a încadrat în normativul de 100 litri de carburanţi alocat dar au fost mai 
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multe curse locale, iar pe teritoriul judeţului Timiş s-a ieşit odată sau de două ori pentru a 
nu depăşi cota alocată.  
 Am solicitat majorarea normativului de carburanţi la 400 litri având în vedere faptul 
că tot dumneavoastră ne-aţi aprobat reorganizarea Compartimentului de administrare a 
drumurilor şi pentru control în trafic. În acest sens avem deja încheiat pentru un an de zile 
un protocol cu poliţia rutieră şi am început, de comun acord, să facem controale în trafic 
pentru autovehiculele care circulă cu tonaj depăşit, precum şi pentru a verifica modul în 
care se respectă condiţiile impuse de noi solicitanţilor de acces în zona drumului public.  
Aceasta din urmă a fost mereu deficitară datorită lipsei de personal şi a posibilităţilor de 
control în acele zone cu un mijloc de transport.  
  
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Domnule preşedinte, retrag amendamentul făcut în comisie şi susţin amendamentul 
domnului consilier judeţean Ilie Bertea.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Înainte de a supune la vot amendamentul domnului Ilie Bertea aş vrea să vă spun, în 
completare la ceea ce a spus domnul director că până acum maşina a fost folosită la nivelul 
direcţiei. Este vorba de o singură maşină care trebuie să facă faţă tuturor controalelor şi 
verificărilor care se impun în trafic în întreg judeţul. Vă rog, de asemenea, să aveţi în 
vedere că au fost preluate o serie de drumuri care trebuie inventariate din toate punctele de 
vedere. Nu cred că se pune problema că acordăm 100 sau 300 litri în plus pentru că nu e 
obligatoriu ca normativul aprobat să fie şi consumat într-o lună de zile, însă ar fi păcat să nu 
aprobăm dacă tot am aprobat angajarea a două persoane la direcţia de drumuri pentru 
control în trafic acestea să nu aibă posibilitatea să se deplaseze în teritoriu de teamă că 
normativul alocat nu este suficient sau că este depăşit.  
 Pe de o parte noi ne dorim să-i identificăm pe cei care intră de pe drumurile agricole 
pe drumurile publice cu noroi, cu mizerie, cu tonaj mare, iar pe de altă parte nu le acordăm 
necesarul de carburanţi solicitat.  
 Nu vreau să vă influenţez cu nimic decizia dumneavoastră dar vreau să vă gândiţi că 
avem nevoie de un control în trafic cât mai bun şi pe o suprafaţă cât mai mare din judeţ, iar 
interesul pentru efectuarea acestui control este al nostru şi nu al poliţiei.  
  
 Domnul consilier judeţean Ilie Bertea  
 Susţin în totalitate ideea dumneavoastră şi din acest motiv am propus dublarea, 
respectiv majorarea de la 100 litri la 200 litri de carburanţi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Da, dar până acum nu am mai avut acest serviciu. Noi l-am aprobat în organigramă 
şi are nevoie de suplimentarea normativului de carburanţi, iar cota de 400 litri este 
suficientă şi legea ne dă voie să alocăm această cantitate.  
 
 Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
 Aşa cum prezentaţi dumneavoastră situaţia ar trebui să avem mai multe maşini 
cărora să le dăm 1000 litri de carburanţi.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da, dar dumneavoastră nu înţelegeţi că nu este altă instituţie care să facă control în 
trafic de la un capăt la altul în tot judeţul. 
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Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Prin lege, poliţia rutieră are aceste atribuţii. În plus, poliţia din fiecare comună şi oraş 

are atribuţii de control pe toate drumurile.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar ce folos că au aceste atribuţii daca nu le pot exercita. Ei nu au o cantitate de 

combustibil care să le permită să facă acest lucru. Vedeţi şi dumneavoastră că tot noi le 
cumpărăm 7-8 autovehicule prin ATOP şi dacă tot am adus în discuţie acest subiect, am 
rugămintea să facem tot posibilul să le asigurăm şi cantitatea necesară de carburanţi 
pentru că altfel nu vor putea folosi maşinile. Cu 40 de litri cât au ei cota de combustibil 
maşinile vor sta mai mult în garaje.  

 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Aşa este, aveţi dreptate, dar noi nu votăm acum cota poliţiei.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, în aceste condiţii şi dacă nu mai sunt alte discuţii, vă supun la vot 

amendamentul domnului consilier judeţean Ilie Bertea prin care propune majorarea 
normativului de carburanţi de la 100 litri la 200 litri.  

Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu  12  voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Cociobea Sorin, Demea Dorel, Juravle Petru, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Plavosin Deian, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Zanfir Florian, 14 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor  Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Lăzureanu Petru, 
Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă  Adrian, Pau Radu, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, 
Vasile Marian şi 8 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cutu Dorin, Gaita Oana, Stancu Traian şi Szatmari Ştefan.  

Supun la vot proiectul de hotărâre în forma sa iniţială, întrucât amendamentul a fost 
respins.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 26  voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Dobra Călin,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile Marian 
Constantin, an 6 voturi „împotrivă” din partea domnilor    Bertea Ilie,  Demea Dorel Ioan,  
Martinescu Marius,  Popescu Marin, Rus Alain Florin, Zanfir Florişi două abţineri din partea 
doamnei Oana Gaita şi a domnului Tiberiu Lelescu.  

 
Proiectul de hotărâre fiind aprobat am rugămintea ca la sfârşitul anului, având în 

vedere că a fost aprobată o cotă suplimentară,  să primim o informare scrisă pentru a fi 
informaţi ce s-a obţinut în urma verificărilor făcute.  

 
 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea realizării unui studiu care 

sa stabilească oportunitatea achiziţionării unui imobil de către Judeţul Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
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Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Este vorba despre imobilul aflat lângă consiliul judeţean, imobil în care şi-a 

desfăşurat activitatea finanţele publice.  Este un imobil liber de sarcini şi am primit o adresă 
din partea celor care gestionează acest imobil asumându-şi posibilitatea de al vinde. 
Bineînţeles că nu putem cumpăra acest imobil până când nu aprobăm în consiliul judeţean 
un studiu de oportunitate din care să reiese oportunitatea cumpărării acestui imobil.  Ţinând 
cont şi de ceea ce urmează a fi aprobat în următoarea şedinţă de Guvern, respectiv 
asumarea răspunderii guvernului pentru descentralizare, în urma căreia aproximativ 15-16 
instituţii publice vor trece în subordinea consiliului judeţean, iar o parte din aceste instituţii 
îşi desfăşoară activitatea în locaţii închiriate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În comisii s-a făcut precizarea verbală ca acest raport să fie făcut de consiliul 

judeţean şi nu de altă instituţie pentru a nu mai plăti alţi bani. Este corect acest lucru pentru 
că noi suntem în măsură să hotărâm daca avem nevoie de imobil pentru ceea ce urmează 
sau nu.   

Din discuţiile purtate cu majoritatea conducătorilor de instituţii care vor trece la 
consiliul judeţean cu data de 01.01.2014 am înţeles că îşi desfăşoară activitatea în clădiri 
închiriate şi şi-ar dori să vină aici lângă noi într-o clădire a consiliului judeţean fără să mai 
plătească sume mari de bani pentru chirie.  

Prin urmare, aş vrea ca pentru următoarea şedinţă să ne prezinte o informare cu 
privire la instituţiile care sunt în proiectul de descentralizare şi ştim aproape sigur că ele vor 
veni la consiliul judeţean, precum şi sumele de bani pe care le plătesc pentru chirie în 
locaţiile în care îşi desfăşoară acum activitatea.  

Deci, vă propun ca acest studiu de oportunitate să-l facem cu colegii din instituţiile 
noastre ADETIM, Direcţia pentru Administrarea  Patrimoniului să identificăm sumele care 
se plătesc în acest moment şi să vedem dacă este oportun sau nu să cumpărăm sediul.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Susţin amendamentul dumneavoastră şi consider că trebuie introdus în articolul 1 

din proiectul de hotărâre, astfel: „se aprobă întocmirea unui studiu de către Direcţia pentru 
Administrarea Patrimoniului din cadrul Consiliului Judeţean Timiş care să stabilească 
oportunitatea achiziţionării imobilului”.   

Al doilea amendament se referă la preţul pe care-l dorim să-l achităm. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dar noi nu aprobăm acum cumpărarea imobilului ci doar realizarea unui studiu de 

oportunitate 
Observaţia dumneavoastră este corectă cu privire la modificarea art. 1 şi supun la 

vot acest amendament. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre împreună cu amendamentul 

domnului Marius Martinescu prin care propune completarea art. 1 că studiul de oportunitate 
se realizează de către Direcţia pentru Administrarea Patrimoniului din cadrul Consiliului 
Judeţean Timiş cu 34 voturi „pentru”  din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea 
Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea 
Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, 
Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  
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Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre pentru modificarea unor prevederi ale 
Hotărârii Consiliului Judeţean Timis nr.119/29.08.2013 privind aprobarea înfiinţării de 
către Directia de Prestari Servicii Timis si Directia pentru Administrarea Drumurilor si 
Podurilor Judeţene Timis a unei societăţi cu răspundere limitata. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Pentru că am fost criticaţi la vremea respectivă că suma alocată este prea mare, 

acum această sumă nu se mai justifică şi suntem nevoiţi să o luăm de la cele două instituţii 
pentru a nu fi alte interpretări.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Vreau să vă spun că prin intervenţia mea voi argumenta votul negativ dat de grupul 

PDL.  Data trecută am votat un capital social de 2 milioane lei.  Prin urmare, ne dorim să 
mergem în continuare pe această sumă deoarece se apropie iarna şi în perspectiva unor 
înzăpeziri în urma unor ninsori abundente noi avem nevoie de utilaje, iar dacă acestea se 
strică nu ştiu unde le putem repara.  

Consider că este o chestiune mult prea radicală să scădem capitalul social de la 2 
milioane la 100 mii lei. Nu trebuie să uităm faptul că în curând vine iarna şi maşinile vor 
avea nevoie şi de întreţinere nu doar de reparaţii.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu explicaţia este alta, şi anume, având în vedere că s-a pierdut atelierul pe care am 

vrut să-l cumpărăm am lăsat doar 100.000  lei în bugetul Direcţiei de Prestări Servicii 
pentru a putea demara posibilitatea construirii unei hale proprii. În aceste condiţii am retras 
banii de la cele două instituţii. Am considerat că nu trebuie lăsaţi acolo pentru că oricum nu 
pot fi cheltuiţi.  Dacă discutăm despre posibilitatea unor utilaje  pentru dezăpezire  atunci 
banii pentru acestea nu sunt în  bugetul pentru anul acesta.    

Noi am aprobat cumpărarea atelierului pentru repararea maşinilor, dar având în 
vedere că am pierdut hala nu văd ce rost mai are să blocăm cele 2 milioane de lei acolo.  
Sper că având terenul în PITT anul viitor vom reuşi să ne construim hala noastră.  Am lăsat 
doar 100 milioane lei pentru ca Direcţia de Prestări Servicii să poată începe realizarea 
studiului de fezabilitate şi proiectul de investiţii pentru hală.  Dacă nu avem hală nu are rost 
să cumpărăm utilaje pentru că nu avem unde să le punem.  

 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Totuşi nu înţeleg cum de am pierdut acea hală.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Simplu. Banca, prin lichidator a pus-o la licitaţie fără să ne informeze şi a vândut-o 

cu un preţ mai mare decât cel pe care l-am oferit noi.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
În proiectul de hotărâre se spune clar că alocăm suma de 100 mii lei divizate în 100 

de părţi sociale în vederea înfiinţării unei societăţi cu răspundere limitată, iar observaţia 
domnului Cociobea Sorin nu se referă la proiectul de hotărâre.   

Acum este vorba despre înfiinţarea unei societăţi cu răspundere limitată. Finanţarea 
societăţii comerciale va face obiectul bugetului pe care îl construim pentru anul 2014.   
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 22  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, , Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 12 voturi „împotrivă” din partea 
doamenlor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Cutu 
Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta,  
 
 

Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării anexelor nr. 1 
si nr. 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Timis nr. 157/30.09.2013 privind aprobarea 
clasării unor drumuri comunale in drumuri judeţene, a Documentaţiei pentru 
“Măsurarea lungimii reale a drumurilor judeţene si Constituirea bazei de date in 
sistem electronic”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru”  din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  
 
 

Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea Documentaţiei” 
Întocmirea hărţii strategice de zgomot si a planului de acţiune pentru diminuarea 
zgomotului pentru drumul judeţean DJ 592 pe sectorul cuprins intre km 5+100 si km 
16+800, L=11,700 km. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru”  din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  
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Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea Devizului General 
actualizat aferent Proiectului Tehnic pentru obiectivul de investiţie “Modernizare DJ 
592D Ohaba Forgaci – Racovita, km 13+800 – 24+000, L = 10,20 km. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru”  din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor 
secţiunii de funcţionare si a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al 
Judetului Timis pe trimestrul III /2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru”  din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  
 
 

Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanţări 
rambursabile interne/externe in valoare de pana la 200.000.000 lei. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică, Comisia de urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului, Comisia pentru cultura, 
învăţământ, tineret si sport,  Comisia pentru sănătate si protecţie sociala si Comisia pentru 
administraţie publică locală, 

Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa a avizat proiectul cu 
următoarele amendamente: 

-  Se aproba contractarea finanţării rambursabile pentru proiectele deja 
aprobate  pentru a se asigura cofinanţarea. 

- Proiectele care au doar nota de fundamentare nu au toate proiecţie in 
realitate – la pct. 7 nu ştim daca partenerii noştri regionali se vor plia pe construcţia 
noastră. 
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-  Împrumutul nu este un proiect de investiţii ci o linie de credit la dispoziţia 
ordonatorului, linie care va fi deblocata doar pe proiecte concrete, pe baza de 
hotărâri ale Consiliului Judeţean Timis. 

Rog preşedintele  Comisiei pentru Relaţii si cooperare interna si externa sa prezinte 
punctul de vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Domnule preşedinte, grupul consilierilor PDL vă va ajuta, de această dată, să nu 

greşiţi şi vă rugăm să ne mulţumiţi după ce vom face acest lucru.  Am spus aceasta pentru 
că noi considerăm că nu s-au epuizat toate măsurile de a atrage bani europeni sau din 
fonduri structurale pentru proiectele pe care ne dorim să le dezvoltăm.  

Cu permisiunea dumneavoastră voi da citire la anexa b1 – proiectele pentru care 
luptăm astăzi să luăm bani împrumut – acestea sunt: Restaurarea şi refuncţionalitatea 
Castelului Huniade al Muzeului Banatului Timişoara – cofinanţarea noastră este 30%, 
Program POS 2007 – 2013, deci mai aveam 2 luni până la sfârşitul  anului şi, după cum ştiţi 
toate celelalte proiecte au termen de derulare în perioada 2007 -2013. Parafrazându-vă 
faţă de ce aţi spus acum jumătate de oră, respectiv că Guvernul USL este singurul care a 
pus pe locul 1 judeţul Timiş, aş vrea să rugaţi acest Balzac al administraţiei, care este 
Guvernul USL, să aducă bani pentru aceste proiecte pentru că altfel le pierdem, având în 
vedere că mai sunt doar 2 luni din perioada lor de derulare.  

La menţiunea 2 spuneam că nu au proiecţie în realitate. De ce? Pentru că şi 
consilierii dumneavoastră spuneau că lista suferă oarecare schimbare şi atunci vă întreb 
care bancă ne va da nouă un împrumut pe o listă pe care o putem schimba oricând.  

Mă aşteptam să văd că proiectele pe care consiliul judeţean le promovează să fie 
baza necesităţilor cetăţenilor care ne-au trimis aici, ori să fie o exprimare a recensământului 
din 2011 în urma căruia am văzut că avem carenţe în judeţ, ori să fie o construcţie 
echilibrată pentru bugetul pentru anul 2014 când mă aşteptam să veniţi cu nişte proiecte 
pentru anul viitor pentru că ştiţi foarte bine proiectul de buget  pe ţară a fost elaborat în luna 
aprilie 2013, având o întârziere de câteva luni bune.  

La pct. 3 nu este un proiect de investiţii, este un împrumut pe care ordonatorul poate 
să-l ghideze în orice direcţie doreşte. Deci, nu vrem să procedăm şi noi exact cum aţi 
procedat dumneavoastră cu plata arieratelor către primari, punându-şi să îşi ia bani 
împrumut pentru că nu mai aveau alte surse şi riscau să-şi blocheze bugetul lor dar şi 
bugetul pe judeţ.  Punându-i să se împrumute nu i-aţi ajutat, din contră aţi îndatorat 
comunităţile, iar agonia cheltuielilor a fost perpetuată pentru anul viitor prin împrumuturi 
bancare.  Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am crezut că aţi fost atent încă de la începutul acestei şedinţe pentru că v-am 

informat deja că proiectul de la Castelul Huniade va merge în continuare, iar proiectul 
pentru Centru Judeţean – PITT  care este cu întârziere trebuie să avem în vedere 
posibilitatea ca el să fie pus pe lista de buget 2014 – 2020 cu fonduri Europene şi 
posibilitatea de a trimite către spitalul judeţean, acolo unde avem proiecte de rezervă ,  
sperând să-l putem realiza până în 2015 pentru că cei de la Comunitatea Europeană ne 
transmit că pot fi prelungite cu 6 luni de zile termenele de realizare a proiectelor.  

Vă informez că sunt anumite proiecte pe care le-am inclus în această listă, inclusiv 
drumuri dar şi alte obiective pentru care există posibilitatea să fie făcute sau nu.  

În relaţia pe care o stabilim cu banca vom fi în situaţia în care în cei 2 ani de zile 
multe din aceste proiecte se pot realiza pe alte axe prioritare de la Uniunea Europeană.  
Pentru început am făcut o anexă care sigur va fi pe parcurs schimbată, modificată cu 
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acordul dumneavoastră, iar suma de bani nu va fi niciodată la dispoziţia ordonatorului de 
credit dacă nu există o hotărâre adoptată de plenul consiliului judeţean.  

Dacă vă uitaţi pe lista de proiecte prioritare, atât pe axa de transport cât şi pe axa de 
mediu, regională, unele dintre proiecte sunt prinse pe toate cele 3 axe dar sunt prinse şi pe 
această listă. Acest lucru nu înseamnă că primim bani pe drumul de la Berzovia – 
Topolovă-  Lipova pe Axa  POR Transport, aşa cum ne dorim atât noi, cât şi Arad, o să-l 
băgăm şi pe lista de finanţare din banii pe care-i avem noi.  

Noi am solicitat 200 milioane lei în condiţiile în care ni se aprobă de Comisia 
Interguvernamentală la nivel naţional, dar nu ştim dacă vom primi această sumă pentru că 
este în funcţie de cât poate garanta Guvernul.  Purtăm discuţii cu Banca Europeană de 
Investiţii, cu băncile care vor dori să ne acorde acest credit.  Cert este că nu se pot aproba 
plăti pentru proiecte la iniţiativa preşedintelui şi este nevoie de acordul plenului consiliului 
judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Dobânzile diferă în acest caz.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dobânzile vor fi negociate de comisia care va participa la negocieri.  
 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Precum şi perioada de returnare a împrumutului.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Exact. Probabil că linia de credit va fi mai bună. Nu avem nici un motiv să plătim 

dobânzi pentru toată suma, exceptând cele pentru administrarea valorii. Comisia pe care o 
stabilim noi împreună pentru negociere va vedea care dintre bănci vor veni cu cele mai 
avantajoase oferte. Am pus în anexa cu care ne prezentăm la Comisia 
Interguvernamentală proiectele prioritare. Sigur că în contract vom trece menţiunea ca la 
solicitarea consiliului judeţean, prin hotărâre a Consiliului Judeţean Timiş să putem modifica 
anexa şi să putem trece alte lucrări pentru care putem folosi bani.  Toate drumurile care 
sunt trecute pe această listă sunt trecute şi pe alte liste încercând să găsim şi alte 
posibilităţi de finanţare (POR Transport, POS de Mediu, ADR etc.) Deci sunt discuţii pe 
care le purtăm în organismele de încercare de pregătire a finanţării pentru 2014 – 2020 .  
Sincer, m-aş bucura ca toate care sunt trecute aici să fie rezolvate pe fonduri şi 
cofinanţarea noastră să nu fie mai mare de 2%.  

 
Domnul consilier judeţean Sorin Cociobea 
Referitor la lista pregătită de aparatul tehnic al consiliului judeţean cred că aceasta 

este făcută superficial pentru că din cele 10 proiecte propuse doar pentru 6 există hotărâri 
de consiliu judeţean adoptate, iar restul au doar note de fundamentare.  Nu credeţi că este 
ilegal să punem pe o listă de investiţii pentru un credit atât de mare proiecte care nu au nici 
măcar un studiu de fezabilitate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Cociobea, există un proiect pe această listă pe care vă doriţi să-l scoatem? 
Dacă nu, vă reamintesc că v-am spus că până luăm creditul dacă anumite proiecte 

existente pe această listă vor fi  aprobate  pe alte axe prioritare de finanţare acestea nu se 
vor mai regăsi pe această listă, iar în momentul în care contractăm creditul, discutăm şi 
posibilitatea de a modifica o eventuală investiţie care vine din altă parte pentru că ar fi 
culmea să spunem că nu o vrem pentru că ea este trecută pe lista de împrumut.  
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Pe listă sunt trecute proiecte pe care ne dorim să le facem. Dacă aveţi alte proiecte 
aveţi timp să le pregătiţi. Lista se poate modifica. Aceasta nu este lista finală până la 1 
ianuarie 2014.  

 
Domnul consilier judeţean Sorin Cociobea 
 În aceste condiţii vreau să vă fac un amendament obligatoriu pentru stabilirea listei 

de proiecte şi vă propun să stabilim o sumă pentru fiecare proiect în parte.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acest lucru îl stabilim prin buget.  Nu ştim cu ce sumă le putem finanţa.  
Vreau să ştiţi, de exemplu, la Centrul Militar, unde am vrut să facem centrul 

multifuncţional, dacă întrebaţi pe domnul Sergiu Bălaşa veţi afla că proiectul costa undeva 
între 15 -20 milioane de euro. Parte noastră de finanţare a fost 50% şi sincer nu ştiu dacă 
sunt multe astfel de proiecte la care putem să ne asumăm răspunderea şi să acordăm 50% 
pentru că riscăm să nu-l putem realiza şi vom fi nevoiţi să dăm înapoi toţi banii.  

 
Domnul consilier judeţean Sorin Cociobea 
Totuşi trebuie să avem o listă de investiţii cu proiecte prioritare.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acest lucru îl vom face împreună pentru bugetul pe anul viitor.  
 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să-i răspund colegului meu pentru că 

văd că domnia sa nu înţelege.  
Deci, proiectele nu fac parte dintr-un Master Plan. Ele sunt puse pe genunchi pentru 

ca băncile să ne accepte un împrumut pentru nişte proiecte pe care noi le punem pe listă 
dar ele nu au un impact şi nici importanţa pe care noi am vrea să o credem că o au.  Atâta 
timp cât noi le putem schimba tot timpul înseamnă că e o joacă.  Ele sunt puse doar pentru 
ca băncile să accepte un împrumut şi să îndatorăm comunitatea din judeţul Timiş cu nişte 
bani.  

 
Domnul consilier judeţean Paul Moldovan 
Tot în această direcţie constructivă doresc să fac un amendament prin care propun 

ca  serviciul de consultanţă să fie scos la licitaţie publică.  
Vorbim de îndatorarea comunităţii din judeţul Timiş şi ar trebui să ne gândim dacă 

noi toţi suntem capabili să fim responsabili pentru acest lucru sau avem nevoie de o firmă 
care să stea între noi, să judece, să meargă la mai multe bănci. Observ din această 
hotărâre câteva numere pe care nu ştim de unde sunt şi cine le-a solicitat.  Dacă acest 
proiect va fi adoptat câţi dintre noi suntem capabili să semnăm şi să purtăm 
responsabilitate.  Cine din aparatul de specialitate poartă această responsabilitate? 

M-am informat mai bine şi dea-lungul timpului am văzut firme în România capabile 
să negocieze, s-au luptat pentru dobânzi cât mai mici, au găsit mai multe bănci şi în final au 
ales soluţia cea mai corectă.  

Avem un amendament – scoaterea la licitaţie publică a serviciului de consultanţă.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am înţeles amendamentul dumneavoastră.  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Observaţia domnului Cociobea Sorin se referă la legislaţie. Noi nu putem introduce 

titluri de proiect care au doar notă de fundamentare. Legea spune că se pot introduce pe 
lista doar acele proiecte care au la bază studiul de fezabilitate aprobat prin consiliul 
judeţean. Acele proiecte se introduc pe o listă care argumentează necesitatea unui 
împrumut. Domnia sa a spus,  perfect adevărat,  că trebuie trecut în această listă şi valoare 
pe care ne-o dorim pentru acele proiecte.  

Între titlurile propuse sunt 6 titluri care au doar temă de proiectare, însă ştim că avem 
şi un proiect de o importanţă deosebită care se referă la centura de sud Timişoara. Observ 
că apar tot felul de titluri în faza de temă, iar pentru centura de sud, din câte ştiu eu, există 
o documentaţie avansată care se referă şi la 12 km de drum din cei 37 km care au fost în 
fază de prefezabilitate, iar diferenţa de kilometri se află în fază de studiu de fezabilitate la 
CNADR.  

Din acest motiv, există un alt amendament prin care vă propun ca noi, Consiliul 
Judeţean Timiş, să încheiem un parteneriat cu CNADR  pentru demararea, finanţarea şi 
finalizarea acestui proiect în cadrul acestui împrumut.  

Îmi pare rău pentru dumneavoastră fiindcă observ că vă chinuiţi din greu dar nu aveţi 
calitatea morală să propuneţi un asemenea credit şi la nivelul maximal de 200 milioane de 
lei. Din scenariul propus nouă pe care l-am lecturat de mai multe ori şi al cărui autor 
bănuiesc că este Direcţia Buget Finanţe din cadrul consiliului judeţean, se spune un lucru 
pe care dumneavoastră nu cred că riscaţi să-l semnaţi, şi anume că timişorenii timp de 12 
ani să achite pe lângă cele 200 milioane de lei pe care le doriţi să le cheltuiţi să achite şi 69 
de milioane de lei reprezentând costuri ale acestui împrumut.  Mi se pare un lucru aberant 
şi vă spun şi de ce.  

Dumneavoastră ca om care aţi absolvit cursuri economice îmi veţi spune cine va 
încasa  comisionul de facilitate pentru aceste cheltuieli? Şeful instituţiei, respectiv consiliul 
judeţean care va contracta creditul, pentru că valoarea comisionului este la nivelul a 1 
milion de lei, sau şeful instituţiei bancare care va acorda creditul? 

Prin urmare, voi face un nou amendament prin care propun ca valoarea să fie de 
maxim 100 milioane de lei şi gradul de îndatorare să fie de maxim 20%. Spun acest lucru 
fiindcă viaţa judeţului Timiş nu se termină nici cu dumneavoastră nici cu actuala conducere 
a consiliului judeţean şi nu cred că timişorenii aşteaptă cu mare bucurie ca judeţul să fie 
îndatorat şi acceptă să se ramburseze per total suma de 268 milioane de lei.  

Tot printr-un amendament propun ca dobânda, care aici apare a fi 5% pe an, să fie o 
dobândă fixă pe toată perioada celor 12 ani.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Marius Martinescu, dumneavoastră vreţi să treceţi în postura de negociator 

direct său daţi voie comisiei să facă acest lucru. Nu cred că e nevoie să daţi indicaţii cu 
privire la dobânzi pentru că acestea vor fi negociate de comisia respectivă .  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Vă rog să-mi permiteţi să fac toate amendamentele. Deci, revin.  
Am solicitat printr-un amendament ca dobânda să fie fixă şi situată între maxim 4,5 şi 

5%, comisionul de facilitate să fie zero lei, iar comisionul de gestiune să fie 0,01% lei/an.  
Următorul amendament, pentru că legea nu permite ca noi consilierii judeţeni să 

facem parte  din comisia de negociere, propun ca noi consilierii judeţeni să facem parte din 
acea comisie în calitate de observatori. Deci, fiecare grup politic din consiliul judeţean să 
desemneze un reprezentant care să facă parte în calitate de observator în comisia care va 
participa la licitaţia instituţiei bancare cu care vom contracta creditul.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, vă supun la vot fiecare amendament în parte.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Da, dar înainte de a supune la vot amendamentele vă rog să-mi răspundeţi la 

întrebarea pe care v-am pus-o cu privire la comisionul de facilitate, cine îl încasează? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am să rog pe domnul director să vă răspundă.  
 
Domnul Marcel Marcu – director executiv Direcţia Buget – Finanţe 
Toate comisioanele prezentate în varianta de calcul se încasează de bancă.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha  
Eu vă propun  să amânăm discuţiile asupra proiectului de hotărâre pentru că tot ce 

s-a spus până acum ar fi trebuit să discutăm în comisii şi nu să venim în plenul consiliului 
judeţean să mai propunem încă 4-5 amendamente doar ca să dăm bine în faţa presei.  

Aveţi nelămuriri? Amânăm proiectul de hotărâre, intră din nou în comisiile de 
specialitate unde puteţi face câte amendamente doriţi, iar în plen supunem la vot 
amendamentele care vin din comisiile de specialitate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vreau să ştiţi că pentru ca durează să facem acest împrumut pentru că trebuie să 

aşteptăm 2-3-4 luni să primim aprobarea de la Comisia Interministerială, apoi trebuie să 
aşteptăm până se vor face negocierile şi achiziţia băncilor şi concret despre credit putem  
discuta, cel mai probabil anul viitor.  

Pe de altă parte, referitor la centura de sud, nu cred că aveţi dreptate, mai degrabă 
are dreptate domnul Liviu Borha când spune că încercăm să fim populişti, pentru că v-am 
informat deja că am fost personal la Bucureşti şi ştiţi foarte bine că pentru centura de sud 
există un proiect aprobat de CNADNR, e aprobat în CTE ministerului şi Companiei 
Naţionale de Drumuri, este finanţat pe fonduri europene – Axa POR  Transport, iar în 
aceste condiţii nici dacă vrem nu ne putem asuma discuţia pentru preluarea realizării 
centurii de sud care este în patrimoniul CNADNR. Şi să vrem nu ne putem asuma centura 
sau autostrada.   

Pentru toate celelalte proiecte vom vedea dacă se aprobă 200 milioane de lei sau, 
având în vedere gradul de îndatorare, Comisia Interministerială va decide altceva. Eu vă 
informez că, până la momentul când vom lua creditul, gradul de îndatorare va fi până în 
25% dacă primim toată suma solicitată. 

Ceea ce pot să vă spun acum este faptul că nu avem de unde să ştim dacă ni se 
aprobă 200 milioane de lei sau mai puţin. Am mers până la un grad de îndatorare, zic eu de 
bun simţ, de până la 24 – 26% în funcţie de cât ni se aprobă creditul şi în funcţie de când 
se foloseşte el. Nu suntem obligaţi ca atunci când primim creditul să-l şi cheltuim imediat.  
Tot plenul consiliului judeţean va aproba care drumuri, sectoare sau ce investiţii vor fi 
sprijinite de noi.   

Nu trebuie să vă faceţi grijă în privinţa cetăţenilor pentru că sunt mereu alături de ei 
cu sufletul. Nu cred că vă doriţi să facem în 12 ani cei 12 km de drum despre care discutăm 
şi de aceea este nevoie să contractăm creditul. Da, putem rambursa în 12 ani creditul în 
varianta propusă de specialiştii noştri cu condiţia ca toate lucrările propuse să se realizeze 
într-o perioadă cât mai scurtă de timp. Creditul nu îl luăm noi, îl ia Consiliul Judeţean Timiş 
pentru realizarea unor investiţii. Sunt de acord cu cofinanţarea consiliului judeţean de 2% 
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pentru centura de sud dar trebuie să ştiţi că valoarea totală pentru aceasta este de 90 
milioane de euro şi este destul de greu să ne-o asumăm  noi.  

După cum aţi văzut am trecut descărcarea pentru Timişoara de pe autostradă la 
drumul de legătură din Calea Aradului dar am discutat în prealabil acest lucru inclusiv cu 
Primăria Timişoara pentru că, de fapt, Timişoara este cea mai mare beneficiară a acestor 
descărcări de pe autostradă – la sensul giratorul spre Sânandrei.   

Sigur că  ne dorim să realizăm sala multifuncţională, însă vor fi mai puţini bani pe 
fonduri europene pentru stadion, sala multifuncţională sau alte investiţii de acest gen.  
Împreună vom hotări cât şi unde alocăm bani. Aici nu hotărăsc eu sau domnul Martinescu 
unde se vor duce banii.  

Ne dorim să primim 200 de milioane de lei dar nu sunt sigur că vom primi această 
sumă cu toate că ne încadrăm din toate punctele de vedere.  În plus, nu discutăm de un 
comision de facilitate, ci probabil discutăm de un comision de cheltuieli care nu va fi la 
dispoziţia preşedintelui sau al directorului de bancă aşa cum v-aţi gândit dumneavoastră.  

Domnul consilier judeţean Liviu Borha are dreptate. Eu am fost în opoziţie şi ştiu 
care este rolul opoziţiei. Îmi doresc să fiţi cât mai atenţi atâta timp cât sunteţi în opoziţie dar 
trebuie să fiţi şi constructivi.  Mai devreme m-aţi întrebat câţi bani alocăm la primării. Vreţi 
să vedeţi cum ne asumăm bugetul pe anul viitor ? Iată, aşa ni-l asumăm că nu putem 
aduce bani de-acasă.  Ne dorim dezvoltarea judeţului Timiş şi pentru acest lucru trebuie să 
găsim surse de finanţare, fie că sunt împrumuturi fie că sunt bani atraşi etc.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Păşcuţă 
Proiectul a fost discutat deja în şedinţele comisiilor de specialitate şi consider că 

putem trece la vot. S-a formulat o serie de amendamente, le supunem la vot şi mergem mai 
departe. E adevărat că împrumut este destul de mare dar obiectivele care sunt cuprinse în 
listă sunt foarte importante. Dacă facem un calcul estimativ, câştigul realizat de 
comunitatea din judeţul Timiş este mai mare decât valoarea împrumutului.  E de-ajuns să 
ne uităm la ultimele două poziţii şi realizăm ce avantaje avem făcându-se o interconectare 
utilă pentru locuitorilor din judeţul Timiş.  

Art. 4 ne face dovada că toate sumele vor fi cheltuite în mod transparent şi pot fi 
monitorizate pe toată durata creditului.  Din acest motiv vă propun să trecem la exprimarea 
votului pentru amendamentele propuse şi în final, pentru proiectul de hotărâre.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Înainte de a recapitula toate amendamentele făcute pe acest proiect de hotărâre, vă 

adresez rugămintea ca toţi consilierii judeţeni, după lecturarea materialelor prezentate,  în 
cazul în care în comisiile de specialitate nu au identificat nici un amendament dar doresc 
totuşi  să formuleze amendamente în plenul consiliului judeţean, să facă în scris acest lucru 
şi să le depună la secretariat. În acest fel le vom avea în forma în care se doreşte a fi 
formulate pentru a nu mai exista confuzii de interpretare. Vă mulţumesc!  

În continuare voi da citire tuturor amendamentelor formulate şi domnul preşedinte le 
va supune la vot pe fiecare în parte.  

Amendamentul nr. 1 – Comisia pentru cooperare internă şi externă –Se aproba 
contractarea finanţării rambursabile pentru proiectele deja aprobate  pentru a se asigura 
cofinanţarea. 

Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul  cu 12 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Zanfir Florian, 18 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, 
Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorin, Dobra 
Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă  Adrian, Pau 
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Radu, Radu Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan şi 3 
abţineri din partea domnilor Borha Liviu, Cocean Liviu şi Plavoşin Deian.  

 
Amendamentul nr. 2 - Comisia pentru cooperare internă şi externă – Proiectele care 

au doar nota de fundamentare nu au toate proiecţie in realitate – la pct. 7 nu ştim daca 
partenerii noştri regionali se vor plia pe construcţia noastră. 

Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul  cu 13 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Zanfir Florian, 19 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorin, Dobra Călin, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă  Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Radu Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian şi 2 abţineri din partea domnilor Borha Liviu, Cocean Liviu şi 
Plavoşin Deian.  

 
Amendamentul nr. 3 - Comisia pentru cooperare internă şi externă – Împrumutul nu 

este un proiect de investiţii ci o linie de credit la dispoziţia ordonatorului, linie care va fi 
deblocata doar pe proiecte concrete, pe baza de hotărâri ale Consiliului Judeţean Timis 

Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul  cu 16 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie,  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cocean Liviu, Cociobea 
Sorin, Cutu Dorin, Demea Dorel, Gaita Oana, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, Zanfir Florian, 17 voturi 
„împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Crăciunescu 
Gabriela, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă  Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian,  Radu Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian şi 1 abţineri din partea domnilor 
Borha Liviu.  

 
Amendamentul nr. 4 – formulat de domnul Cociobea Sorin – să se completeze 

anexa la proiectul de hotărâre cu stabilirea sumelor exacte pentru fiecare proiect  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 11 voturi”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta, 21 voturi”împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Crăciunescu  Gabriela,  Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Lăzureanu 
Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă  Adrian, Pau Radu. Plavoşin Deian, Radu 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian.şi 
Zanfir Florian 

 
Amendamentul nr. 5 – formulat de domnul Paul Moldovan – să se scoată la licitaţie 

publică serviciul de consultanţă pentru contractarea finanţării 
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 13 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Zanfir Florian şi 21 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu  Gabriela,  
Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă  
Adrian, Pau Radu. Plavoşin Deian, Radu Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian 
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Amendamentul nr. 6 – formulat de domnul Marius Martinescu –valoarea creditului să 
fie de maxim 100 milioane de lei, iar gradul de îndatorare al Judeţului Timiş să nu 
depăşească 20% 

Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 13 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Zanfir Florian şi 21 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu  Gabriela,  
Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă  
Adrian, Pau Radu. Plavoşin Deian, Radu Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian 

 
Amendamentul nr. 7 – formulat de domnul Marius Martinescu – dobânda negociată 

să fie o dobândă fixă pe toată durata de 12 ani, cuprinsă între 4,5 şi  5% 
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 12 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Zanfir Florian şi 21 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, 
Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, , Crăciunescu  Gabriela,  Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Juravle Petru,  Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă  Adrian, Pau 
Radu. Plavoşin Deian, Radu Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian şi o abţinere din partea domnului Cocean Liviu 

 
Amendamentul nr. 8 – formulat de domnul Marius Martinescu – comisionul de 

facilitate să fie 0 (zero),  iar comisionul de gestiune să fie 0,01% pe an.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 13 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Zanfir Florian şi 21 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu  Gabriela,  
Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă  
Adrian, Pau Radu. Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian 

 
Amendamentul nr. 9 – formulat de domnul Marius Martinescu – fiecare grup politic 

să aibă un observator la procedura de licitaţie  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 30 voturi „pentru” din partea  

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, 
Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 4 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Bologa Gheorghe, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Lăzureanu 
Aurel.  

 
Amendamentul nr. 9 – formulat de domnul Marius Martinescu – încheierea unui 

parteneriat cu CNADNR în vederea realizării centurii de sud a Timişoarei.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins  amendamentul   
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 12 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
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Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, 
Zanfir Florian şi 20 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Crăciunescu  Gabriela,  Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, 
Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă  Adrian, Pau Radu. Plavoşin 
Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian şi o 
abţinere dinpartea domnului Cocean Liviu 

 
În aceste condiţii vă supun  la vot proiectul de hotărâre.  
 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  23 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, 10 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
Lelescu Tiberiu, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta şi o 
abţinere din partea domnului Martinescu Marius.  

 
 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocuparii zonei drumului 

judeţean 681 de către S.C. Faget Energy S.R.L. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain,  Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin.  

 
 

Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind desemnarea membrilor comisiei de 
concurs si a comisiei de soluţionare a contestaţiilor la concursul de proiecte de 
management pentru ocuparea postului de manager la Centrul de Cultura si Arta al 
Judetului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel 
Ioan, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
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Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective 

pentru concursul de proiecte de management organizat in vederea ocupării postului 
de manager la Centrul de Cultura si Arta al Judetului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind aprobarea condiţiilor de participare 
la concurs si a bibliografiei la concursul de proiecte de management organizat 
pentru ocuparea postului de manager la Centrul de Cultura si Arta al Judetului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor Hotărârii 
Consiliului Judeţean Timis nr. 91/2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  Comisia economica, Comisia de urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru cultura, 
învăţământ, tineret si sport,  Comisia pentru sănătate si protecţie socială si Comisia pentru 
Administraţie publică locală.  Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa a avizat 
proiectul cu următorul amendament: „Propunerea pentru membru în Consiliul de 
Administraţie să se facă în plen”. 
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Rog preşedintele  Comisiei pentru relaţii şi cooperare internă si externă să prezinte 
punctul de vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Propunerea noastră este domnul Cărăgui Cristian Dumitru.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Având în vedere că membru din Consiliul de Administraţie care s-a retras este de la 

PDL, consider că e corect ca tot grupul PDL să facă propunerea pentru desemnarea altui 
membru. 

Daca sunt discuţii? 
Supun la vot propunerea domnului Tiberiu Lelescu, respectiv proiectul de hotărăre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Rus Alain Florin, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  
 

Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Îl felicit pe domnul Cărăgui Cristian Dumitru şi îl rog pe domnul secretar să aibă grijă 

să aplice prevederile art. 2 din această hotărâre în care se spune că acest lucru va fi dus la 
îndeplinire de  Direcţia pentru Administrarea Patrimoniului.   

Am ţinut să facă această precizare pentru că la ultima încercare de a forma Consiliul 
de Administraţie am avut probleme şi aş dori ca toate documentele să fie făcute de Direcţia 
pentru Administrarea Patrimoniului şi să nu fie date la un angajat al Aeroportului de la 
Cioca şi să aflăm că nu suntem în legalitate.  
 
 

Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre pentru acordarea unui mandat special 
reprezentantului Consiliului Judeţean Timis in Adunarea Generala a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitara Apa si Canal Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile. Este vorba despre aderarea la 

asociaţie a mai multor localităţi. Sperăm să ne apropriem de cele 99 de localităţi câte ar 
trebui să fie.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Cu permisiunea dumneavoastră doresc să mă abţin de la vot pentru a nu avea 

probleme de incompatibilitate.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu,  supun  la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
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Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Marcel Mihoc. 
 
 

Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Judetului Timis 
cu Unităţi Administrative Teritoriale in vederea sprijinirii pentru realizarea unor 
proiecte de investiţii. 

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
V-am propus acest proiect pentru că au venit mai multe localităţi care ne-au solicitat 

sprijinul pentru asocierea cu consiliul judeţean în dosarele pe care le depun la nivel naţional  
pe proiectul de realizare a unor case de cultură sau cămine culturale.  

Consider că este bine să avem un proiect general, iar contractul de asociere şi 
sumele cu care vom contribui se vor face cu fiecare primărie în parte care solicită acest 
lucru în funcţie de valoarea pe care o putem susţine dar şi valoarea totală a proiectului.  
Sunt deja câteva comune care au solicitat această asociere, cum ar fi Govojdia, Tomnatic, 
Bethausen  etc. Se pare că asocierea cu consiliul judeţean îi ajută să câştige nişte puncte 
şi nu ne obligă cu nimic pe noi ca şi consiliu judeţean.  

Proiectul a fost avizat favorabil în Comisia Economica,  Comisia de Urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru Cultura, 
învăţământ, tineret si sport,   Comisia pentru Administraţie publica locala si  Comisia pentru 
Relaţii si cooperare interna si externa. 

Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala a avizat proiectul cu amendamentul ca 
in titlu sa fie introdusă menţiunea „de principiu” astfel:   Proiect de hotărâre privind 
aprobarea de principiu a asocierii Judetului Timis cu Unităţi Administrative Teritoriale in 
vederea sprijinirii pentru realizarea unor proiecte de investiţii. 

Rog preşedintele  Comisiei pentru sănătate si protecţie socială să prezinte punctul 
de vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
În afară de faptul că ne asociem cu ei pentru ai ajuta la punctaj ne mai angajăm şi în 

alte cheltuieli? Consiliul Judeţean Timiş se încarcă cu anumite cheltuieli.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Ne angajăm pe fiecare proiect în parte pentru că sunt localităţi care au cămine 

pentru care au nevoie de 20 miliarde şi altele care au nevoie de o sumă mai mică.  
Vă rog să vă uitaţi la prevederile art. 2 din prezenta hotărâre unde se spune clar 

ceea ce vom face.  
 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Acest lucru înseamnă că vor fi două finanţări pentru un proiect. O finanţare din 

Bucureşti şi una de la Consiliul Judeţean Timiş.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, şi la acestea se adaugă şi o finanţare de la consiliul local.  
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Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Dacă tot s-a făcut precizarea de către domnul preşedinte că este de ordin general 

atunci am propus să se introducă aprobarea de principiu în titlul proiectului de hotărâre, iar 
acest lucru ar rezolva şi problema ridicată de colegul nostru domnul Cociobea.  

 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Dacă hotărâm să ne asociem cu toate comunele care au nevoie de un cămin 

cultural, indiferent dacă-l construiesc nou sau îl reabilitează, atunci ne asociem.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Din punct de vedere nu putem realiza asocierea decât cu fiecare comună în parte pe 

un obiectiv precis cu finanţare sau fără finanţare.  
Ceea ce facem noi acum şi pentru că aprobăm această hotărâre, ea ţine locul unei 

hotărâri de principiu aşa cum spunea şi domnul Liviu Borha. Deci, aprobarea de principiu, 
respectiv termenul „principiu” nu are nici o bază legală, nu are efecte juridice, însă 
hotărârea odată adoptată ne permite să ne asociem cu fiecare în parte.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Eu îmi menţin amendamentul şi vă rog să-l supuneţi la vot.  Consider că introducând 

termenul „de principiu” acoperim toate problemele discutate la acest punct.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, supun la vot amendamentul formulat în Comisia pentru sănătate şi 

protecţie socială.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 18 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Vasile Marian Constantin şi 15 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Bertea Ilie, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian şi o abţinere din 
partea domnului Pau Radu.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Pentru asocierea judeţului Timiş cu alte unităţi administrativ teritoriale este nevoie de 

votul a ½ +1 din numărul consilierilor judeţeni în funcţie. Prin urmare, pentru ca 
amendamentul să fie aprobat avem nevoie de 19 voturi „pentru” 

 
În continuare, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian şi un vot împotrivă din partea doamnei Rus Georgeta.  
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Punctul nr. 23 - Proiect de hotărâre privind acordul pentru cesionarea unor 
acţiuni ale Societăţii Naţionale “Aeroportul Internaţional Traian Vuia Timisoara” S.A. 
către Judeţul Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
După cum ştiţi de mult ne dorim să ca aeroportul să fie trecut la consiliul judeţean şi 

să-l transformăm într-un aeroport regional cu beneficii şi posibilităţi cât mai avantajoase.  
Ne-a fost  solicitat acordul pentru preluarea celor 80% din acţiunile pe care le deţine 

Statul Român prin Ministerul Transporturilor la Societatea Naţională Aeroportul Traian Vuia.  
În condiţii normale nu se pune problema ca preluarea celor 80% din acţiuni să le 
considerăm ca o „pradă de război” în relaţia cu Primăria Timişoara şi ne dorim ca după 
preluarea acestor acţiuni să găsim o formulă prin care să fim împreună.  În prezent, toate 
aeroporturile din ţară sunt preluate de către consiliile judeţene, iar 20% din acţiuni sunt 
luate de Fondul Proprietatea.  

Nu cred că primăria şi consiliul judeţean nu îşi doresc o colaborare în acest sens, 
astfel încât, să dezvoltăm, să modernizăm şi să aducem venituri în judeţul Timiş. Mai mult, 
nu cred că ar fi benefic, din punct de vedere al imaginii, ca cineva să spună că nu e de 
acord cu preluarea Aeroportului Traian Vuia Timişoara.  

În aceste condiţii, aveţi proiectul de hotărâre care a fost discutat în şedinţa reunită a 
tuturor comisiilor de specialitate unde s-au formulat câteva amendamente şi vă rog să fiţi de 
acord cu preluarea aeroportului după care tot cu acordul nostru să putem ajunge la o 
colaborare şi un mod de lucru benefic pentru ambele parţi cu primăria.  

Vă informez că Guvernul este dispus să ne dea aeroportul şi nu ar fi bine să creăm 
noi, la nivelul judeţului, animozităţi. Din contră, cred că ar trebui să mulţumim Guvernului 
că-l primim, că putem discuta la nivel local, judeţean, municipal, etc. din punct de vedere al 
modului de lucru.   

Rog pe domnul Ardelean Dănuţ – secretar al judeţului Timiş să dea citire proiectului 
de hotărâre pe care, sincer, îmi doresc să-l aprobaţi indiferent de ce discuţii vom avea noi, 
atât la nivelul judeţului,  cât şi la nivelul  Primăriei Timişoara.  

 
Domnul  Ardelean Dănuţ – secretar al judeţului Timiş 
În continuare voi da citire proiectul de hotărâre supus dezbaterii plenului consiliului 

judeţean.  
PROIECT DE HOTĂRÂRE  

privind acordul pentru cesionarea unor acţiuni ale Societăţii Naţionale  
Aeroportul Internaţional Timişoara – „Traian Vuia” S.A. către judeţul Timiş 

 
 Consiliul Judeţean Timiş, 
 Având în vedere raportul nr. 14417/28.10.2013 al Direcţiei Administrarea 
Patrimoniului prin care se propune exprimarea acordului cesionării unor acţiuni ale 
Societăţii Naţionale Aeroportul Internaţional Timişoara – „Traian Vuia” S.A. către judeţul 
Timiş, 
 Ţinând cont de Statutul Societăţii Naţionale Aeroportul Internaţional Timişoara – 
„Traian Vuia” S.A., aprobat prin Hotărârea Guvernului nr. 521/1998, cu modificările şi 
completările ulterioare, 
 În temeiul prevederilor art. 35 alin (2) din Legea nr. 273/2006 privind finanţele publice 
locale, actualizată, cu modificările şi completările ulterioare, art. 17 şi  art. 97 din Legea 
administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, adoptă  prezenta 
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H O T Ă R Â R E: 
 

 Art. 1 – Se exprimă acordul pentru cesionarea a 80% din acţiunile deţinute de Statul 
Român, reprezentat prin Ministerul Transporturilor, la Societatea Naţională Aeroportul 
Internaţional Timişoara – „Traian Vuia” S.A., către judeţul Timiş, reprezentat prin Consiliul 
Judeţean Timiş.    

Art. 2 – Cu ducerea la îndeplinire a prezentei hotărâri se încredinţează Direcţia 
Administrarea Patrimoniului. 
 Art. 3  - Prezenta hotărâre se publică în Monitorul Oficial al judeţului Timiş şi pe site-
ul propriu şi, totodată, se comunică: 
  - Ministerului Dezvoltării Regionale şi Administraţiei Publice; 
  - Ministerului Transporturilor; 
  - Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 

- Direcţiei Buget, Finanţe; 
- Direcţiei Administrarea Patrimoniului; 
- Societăţii Naţionale Aeroportul Internaţional Timişoara– „Traian Vuia” S.A. 
 
PREŞEDINTE, 

                         Titu BOJIN                               Contrasemnează: 
                  SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

                            Ioan-Dănuţ  ARDELEAN 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Dacă sunt discuţii cu privire la acest proiect de hotărâre? 
 
Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 
Sigur că atât grupul de consilieri judeţeni din cadrul PDL cât şi toţi cei care sunt 

membri ai acestui partid ne dorim ca Aeroportul Traian Vuia să treacă la Judeţul Timiş, însă 
forma prin care el va trece depinde de plenul consiliului judeţean şi, din acest motiv doresc 
să propun introducerea unui nou articol în proiectul de hotărâre. Acest articol l-am dat în 
scris domnului secretar şi îl rog pe domnia sa să-i dea citire.  Sper să fiţi de acord pentru că 
ar fi păcat să pierdem această oportunitate.  

 
Domnul  Ardelean Dănuţ – secretar al judeţului Timiş 
Articolul propus de domnul Tiberiu Lelescu are următorul conţinut: „ Cesionarea 

procentuală de acţiuni către Consiliul Local  Timişoara  se va realiza în urma unor negocieri 
între Consiliul Judeţean Timiş şi Consiliul Local Timişoara”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, de fapt, prin  amendamentul dumneavoastră propuneţi introducerea unui nou 

articol în proiectul de hotărâre, respectiv art. 2 prin care în urma unor negocieri între 
consiliul judeţean şi consiliul local să putem cesiona o parte din acţiunile primite.   

Bun, dar acest lucru îl putem face doar după ce preluăm acţiunile. Prin urmare, art. 2  
va fi aşa: „După cesionarea acţiunilor către Consiliul Judeţean Timiş se va negocia 
împreună cu Consiliul Local Timişoara cesionarea către Primăria Timişoara, cu acordul 
Consiliului Judeţean Timiş a acestor acţiuni.”  

Vă rog totuşi să nu ne complicăm atât şi hotărârea să fie cât mai clară.  
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Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
În completarea acestui amendament, vreau să se mai adauge că această procedură 

să se realizeze în maxim 6 luni de la preluarea acţiunilor.  În acest fel avem şi un termen de 
realizare şi nu se întâmplă ca la majoritatea hotărârilor care nu au un termen clar.  

Din acest motiv am propus negocierea să se realizeze în termen de 6 luni de la 
preluarea acţiunilor.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu am nimic împotrivă, însă nu ştiu dacă este corect să spunem „de la preluarea 

acţiunilor” ci cred, mai degrabă, că ar trebui să spunem „în 6 luni de la modul de realizare al 
activităţii în totalitate, respectiv de la finalizarea preluării de către consiliul judeţean.” . Nu 
ştiu dacă preluarea va fi finalizată în 3 luni, 6 luni sau 1 an.  

Cesionarea acţiunilor nu înseamnă că procedura de preluare este încheiată.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Consider că amendamentul domnului Gheorghe Bologa este corect.  
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Se face cesionarea, dar după aceea urmează înscrierea la Registrul comerţului şi 

altele, iar aceste lucruri pot să dureze o perioadă de timp. Nu putem să împărţim ceva ce 
nu avem.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Doresc să fac şi eu un amendament şi cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să-l 

votăm primul, înaintea celorlalte amendamente. Înainte să vă spun ce propun prin 
amendamentul meu, doresc să fac câteva precizări şi să definesc contextul pe care-l văd 
eu.  

În urma cu câteva luni au existat discuţii între Consiliul Judeţean Timiş şi Primăria 
municipiului Timişoara pentru preluarea în partaj a acţiunilor, terenurilor şi construcţiilor 
care aparţin Aeroportului Traian Vuia şi cred, că toţi suntem conştienţi de faptul că această 
preluare, cu care şi grupul consilierilor PNL este de acord, va însemna un efort financiar pe 
care ar trebui să-l susţinem.  

În cadrul şedinţei de plen de astăzi am discutat de contractarea unui credit şi, nu 
uitaţi că noi consiliul judeţean, mai avem contractat un credit. Tocmai pentru că vorbim de 
alte cheltuieli viitoare de dezvoltare şi de operare ar trebui să avem o susţinere reciprocă a 
acestei preluări, iar în acest fel efortul financiar se va împărţi între consiliul judeţean şi 
consiliul local.  

Pe de altă parte, vor exista proiecte comune aferente pe care va trebui să le 
susţinem împreună, cum ar fi Centrul Intermodal de Transport Persoane, care va însemna 
cu siguranţă o sumă substanţială.  

Din informaţiile mele ştiu că mâine  la consiliul local va avea loc şedinţa de plen unde 
se va discuta acelaşi subiect. În consecinţă, vor pleca către Guvern două solicitări, 
respectiv cea a consiliului judeţean şi cea a consiliului local.  

Din acest motiv, vă propun ca această preluare prin cesiune să se facă în mod egal, 
adică 40% către Consiliul Judeţean Timiş şi 40% către Consiliul Local Timişoara.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Având în vedere amendamentele care s-au făcut până acum, doresc să completez 

cu propunerea mea amendamentul domnului Lelescu, ca după preluarea a celor 80% din 
acţiuni, negocierea să se facă la solicitarea scrisă a Primăriei municipiului Timişoara şi ea 
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să însemne o limită minimă de negociere de 20% dintre acţiuni şi o limită maximă la nivel 
de 40% dintre acţiuni.  

 
Domnul preşedinte Titu Bonjin 
Eu am rugămintea să nu mergem pe procente în acest moment pentru că nu putem 

discuta ce procent dăm.  
Vă propun să rămânem la amendamentul propus de domnul Lelescu pe care îl vom 

supune la vot alături de toate celelalte amendamente făcute aici.  Cel mai bine ar fi să nu 
depindem de votul celor de la Fondul Proprietatea în relaţia de conducere a aeroportului.  

 
Domnul consilier judeţean Păşcuţă Adrian 
Având în vedere importanţa subiectului cred că, înainte de a trece la exprimarea 

votului este nevoie de o analiză şi o dezbatere foarte atentă.  În primul rând doresc să felicit 
Guvernul USL, pe dumneavoastră domnule preşedinte, pe primarul municipiului Timişoara 
pentru demersurile făcute, dar şi pentru faptul că ne apropriem de realizarea unei dorinţe 
mai vechi a tuturor timişorenilor, respectiv aceea de a avea decizia în privinţa  gestionării 
aeroportului cât mai aproape de beneficiari.  

În alt doilea rând mă bucură faptul să observ că este o majoritate a consilierilor 
judeţeni care sunt conştienţi că noi consiliul judeţean nu putem administra singuri acest 
obiectiv important. Nu putem face acest lucru pentru că, aşa cum a spus şi domnul 
vicepreşedinte Marian Vasile, bugetul pe care-l avem la dispoziţie este insuficient, creditul 
pe care tocmai l-am aprobat ne va limita în foarte mare măsură posibilitatea de a realiza noi 
investiţii. Cu toate acestea trebuie să ne gândim că nu vorbim de aeroportul de la Călăraşi 
ci de aeroportul de la Timişoara considerat pe bună dreptate, al doilea aeroport al ţării, iar 
această poziţie riscăm să o pierdem dacă nu realizăm investiţii masive. Zilele trecute la Cluj 
s-a inaugurat a doua pistă de 200 m.  

În consecinţă, mă întreb şi vă întreb dragi colegi avem noi atâţia bani la dispoziţie 
încât să-i investim în aeroport ca el să se menţină pe poziţia pe care este şi chiar să-l 
dezvoltăm? Răspunsul cu siguranţă este, nu.  

Pe lângă bugetul insuficient o altă informaţie extrem de importantă este aceea că noi 
nu ştim situaţia din punct de vedere economic a aeroportului. Nu ştim dacă aeroportul are 
profit, are pierderi, nu ştim exact cât de mult ne trage în jos sau ne ridică.  

Un alt argument, jumătate din populaţia judeţului Timiş şi probabil 80% din 
beneficiarii direcţi sunt locuitori ai Timişoarei. Sigur avem şi în alte localităţi dar aceştia 
zboară mai puţin cu avionul. De asemenea, trebuie să avem în vedere, atunci când ne 
gândim la preluare. Aţi spus că preluarea poate dura 1 an, iar dacă se întâmplă acest lucru 
atunci şi cedarea poate dura tot la fel. În acest caz, este util să blocăm activitatea 
aeroportului sau putem să hotărâm încă de la început că jumătate ia consiliul judeţean şi 
jumătate ia consiliul local, urmând  ca cele două instituţii să se armonizeze şi decidă 
singure  dacă este nevoie o nouă cedare de acţiuni. Poate primăria consideră că nu are 
nevoie de 40% şi ne cedează o parte din aceste acţiuni sau poate consiliul judeţean va 
considera că nu poate să susţină financiar investiţiile de acolo şi cedează din acţiuni. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Din discuţiile şi argumentele dumneavoastră înţeleg că pledaţi împotrivă preluării. Nu 

doriţi să-l preluăm că ne costă prea mult, că nu cunoaştem situaţia economică a acestuia şi 
că nu-l putem susţine din punct de vedere financiar. Asta aţi lăsat să se înţeleagă din tot ce 
ne-aţi spus până acum.  

Dacă aveţi un amendament vă rog să ne spuneţi şi-l supunem la vot.  
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Domnul consilier judeţean Păşcuţă Adrian 
Propunerea mea şi întreaga mea pledoarie este în favoarea şi susţinerea 

amendamentului formulat de domnul vicepreşedinte Marian Vasile şi se bazează, aşa cum 
bine aţi sesizat, pe argumentele economice şi pe faptul că nu cred ca noi consiliul judeţean 
putem asigura singuri o dezvoltare foarte durabilă a acestui aeroport. Un ultim lucru pe care 
doresc să-l menţionez este acela că îi rog pe colegi să se gândească foarte bine la faptul 
că aici, în plenul consiliului judeţean, reprezentăm interesele cetăţenilor din judeţul Timiş şi 
interesele consiliului judeţean aşa cum am sesizat că se repetă destul de des. Ori 
interesele acestor cetăţeni este ca aeroportul să se dezvolte.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Trebuie să înţelegeţi foarte bine că orice simplu locuitor din acest judeţ înseamnă 

Consiliul Judeţean Timiş.  Consiliul judeţean nu este entitatea unui partid anume, grupări 
sau alianţe politice.  Consiliul judeţean reprezintă toţi cetăţenii din judeţul Timiş. Că unora 
nu le place să audă că suntem pe primul loc, asta este altă poveste.  

Domnul Lăzureanu şi-a retras amendamentul.  
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
Eu consider că ambele amendamente sunt valide, doar că cel propus de mine 

susţine ceva concret. Ca atare vom vota în consecinţă.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Cer permisiunea să intervin pentru că aţi spus să fie preluat de către consiliul 

judeţean după care dăm  20% minim şi 40% maxim? 
 
Domnul consilier judeţean Sorin Cociobea 
Domnule preşedinte parcă aţi menţionat faptul că nu vorbim acum de procente.  
 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Am ascultat cu atenţie toate discuţiile colegilor mei şi am rugămintea să fiu ascultat 

şi eu. Vreau să vă informez că ne exprimăm, alături de PDL, votul de a intra cu el în 
consiliul judeţean.  Cred că dânşii nu sunt jurişti sau merg pe deviza „dacă nu poţi să-i ajuţi, 
încurcă-i”. Deviza noastră este să preluăm totul, apoi să purtăm negocieri oricât este 
nevoie, însă nu putem negocia acum pentru că nu este al nostru. Trebuie să-l luăm aşa 
cum este, să acceptăm amendamentul făcut de domnul Lelescu, care mi se pare a fi unul 
de bun simţ şi să mergem mai departe.  

Toţi ţinem cu Timişoara şi ne dorim ca după ce îl preluăm să se înceapă negocierile.  
Atât art. 1 cât şi art. 2 propus de domnul Lelescu ne dă posibilitatea să realizăm ceea ce ne 
dorim.  Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Aurel Lăzureanu 
Domnule preşedinte şi stimaţi colegi, observaţi că de multe ori eu ascult pe ceilalţi, 

însă acum vreau să vă spun că avem o singură oportunitate şi anume, ca judeţul Timiş să 
primească 80% din totalul  acţiunilor, iar acest lucru trebuie să-l votăm noi acum.  

Nu avem dreptul acum să stabilim câte procente luăm sau dăm atâta timp cât nu le 
avem. Ce putem să împărţim? Domnul Lelescu are dreptate când spune că după preluare 
să purtăm discuţii între consiliul judeţean şi consiliul local. Haideţi să încheiem acest 
subiect. Stăm de 3 ore şi discutăm despre o problemă pe care toţi am înţeles-o în 2 minute. 
Interesul nostru este să preluăm acţiunile în totalitate, după care purtăm discuţii de 
negociere.  Acesta este interesul judeţului Timiş : să luăm 80% din acţiunile aeroportului. 
Vă mulţumesc! 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, vă spun la vot amendamentul domnului Tiberiu Lelescu completat 

şi de domnul Gheorghe Bologa – „După cesionarea procentului de acţiuni de către 
Consiliului Judeţean se va stabili, de comun acord, cu Primăria municipiului Timişoara 
negocierea pentru ca o parte din acţiunile preluate să fie date Primăriei municipiului 
Timişoara pentru a participa împreună cu Consiliul Judeţean Timiş  la întreaga activitate de 
organizare şi conducere economico-financiară a Aeroportului Internaţional Traian Vuia 
Timişoara. Termenul în care se va realiza acest lucru va fi de maxim 6 luni de la finalizarea 
procedurii de preluare de către Consiliul Judeţean Timiş.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Formularea noastră a fost mult mai simplă.  
 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Vă rog să-mi permiteţi să dau citire amendamentului propus de domnul Lelescu 

Tiberiu.  Acesta este: Cesionarea procentuală de acţiuni către Consiliul Local Timişoara se 
va realiza între Consiliul Judeţean Timiş şi Consiliul Local Timişoara în termen de maxim  6 
luni de la preluarea de către Consiliul Judeţean Timiş a Aeroportului Internaţional Traian 
Vuia Timişoara.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, la solicitarea Consiliului Local Timişoara.  
Supun la vot amendamentul.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu   33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian şi un vot împotrivă din partea domnului Stancu Traian.  

 
Supun la vot amendamentul domnului vicepreşedinte Marian Vasile prin care 

propune 40% din acţiuni pentru consiliul local şi 40% pentru consiliul judeţean.   
 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile propune ca preluare prin  cesiune să se facă în 

mod egal de către Consiliul Judeţean Timiş şi Consiliul Local Timişoara, respectiv un 
procent de 40% pentru fiecare.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot amendamentul. 
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu  6 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Juravle Petru, Păşcuţă 
Adrian, Vasile Marian Constantin 22 voturi „împotrivă din partea doamnelor/domnilor Bertea 
Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu 
Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian şi 5 abţineri 
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din partea doamnelor/domnilor Moldovan Paul, Daviţoiu Ion, Popescu Marin, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta 

 
În consecinţă, vă supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian 
 

 
Punctul nr. 24 - Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor bunuri 

imobile din domeniul public al statului in domeniul public al Judetului Timis. 
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Domnule preşedinte, pe acelaşi principiu ar trebui să existe un amendament cu 

privire la negocierea ulterioară dintre consiliul judeţean şi consiliul local pentru un partaj 
asupra patrimoniului.  

 
Domnul consilier judeţean Stanciu Pompiliu 
Nu există voinţa consiliului local exprimată într-un act. Noi nu discutăm aici despre 

ce vrea consiliul local. Aveţi o solicitare în scris a consiliului local în acest sens? 
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Nu. Este propunerea mea.  
 
Domnul consilier judeţean Stanciu Pompiliu 
Cu tot respectul domnule vicepreşedinte, dumneavoastră nu reprezentanţi consiliul 

local.  
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Nu. Eu reprezint consiliul judeţean şi, după cum am spus, am nişte argumente care 

îmi justifică propunerea făcută.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar nu cred că trebuie să discutăm acum de patrimoniu, mai ales că am aprobat 

posibilitatea negocierilor cesionării unor acţiuni. Deocamdată şi cu patrimoniu este acelaşi 
lucru pentru că nu am preluat nici terenuri şi nici clădiri.  

Dar, supun la vot amendamentul dumneavoastră.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul  cu  34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Păşcuţă Adrian,  Vasile 
Marian Constantin, 22 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin 
Mihăiţă, Bojin Titu,  Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel Negoiţă 
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Adrian,  Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  , Zanfir Florian şi 3 abţineri din 
partea doamnei Gaita Oana şi a domnilor Moldovan Paul şi Rus Alain.  

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 

  Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Marin Popescu.  

 
 

Punctul nr. 25 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 
judeţului Timis pe anul 2013 – Lista de investiţii “Secţiunea de dezvoltare”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate .  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre 

  Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  30 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie,  Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 26 – Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a 

Hotărârii CJ Timiş nr.53/30.04.2013 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Faţă de cele două acţiuni pentru care am făcut solicitarea ca ele să fie trecute pe 

agendă, întrucât domnii de la Protecţia Consumatorului ne-au rugat, pentru că vine „Ziua 
Timişană a Calităţii” să fie trecuţi şi dânşii, doresc să fac un amendament prin care propun 
să fie trecut şi această acţiune.   

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Haideţi să dăm Comisiei de cultură, tineret, învăţământ şi sport posibilitatea  să se 

pună de acord până la următoarea rectificare de buget să veniţi cu această acţiune dar şi 
cu altele care sigur vor mai apărea până atunci.  

Cred că plenul consiliului judeţean este de acord, însă vă rog să ţineţi cont şi de 
ceea ce spune domnul Marin Popescu şi să verificaţi pentru că s-ar putea să mai apară şi 
alte necesităţi de premiere.  
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Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Se pare că s-a creat o confuzie şi nu s-a înţeles faptul că acum am solicitat doar 

trecerea pe agendă şi nu am solicitat finanţarea acestora.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar s-ar putea să apară în următoarele zile şi alte acţiuni şi nu vrem să fim puşi 

în situaţia să modificăm de fiecare dată.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Da, dar acestea sunt urgente.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, în acest caz supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie,  Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan, Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin,  Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
Punctul nr. 27 - Diverse 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Dacă sunt discuţii? 
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Avem în mape o notă justificativă cu privire la cheltuielile Asociaţiei Sportive Baschet 
Club Timişoara aferente consiliului judeţean. Deci, consiliul judeţean alocă nişte sume de 
bani acolo. Este bine ceea ce facem, doar dacă vă uitaţi pe tabel veţi constata că avem un 
director sportiv, un team manager, un asistent manager, un ofiţer de presă, doi economişti 
ş.a.m.d. Toate acestea în condiţiile în care se ştie în judeţul Timiş unde sunt cluburi 
sportive cu mai multe discipline sportive există un singur economist care face toată treaba 
din punct de vedere al evidenţie contabile a acelui club.  
 Aici avem doi economişti şi vreo 3 directori sub diverse denumiri. Din acest motiv 
solicit ca la următoarea şedinţă să ni se prezinte fişa postului pentru toate aceste funcţii.  
Nu vreau organigrama ci fişa postului să vedem ce atribuţii au fiecare.  

 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Sunt de acord cu observaţia domnului consilier Gheorghe Bologa şi am să-l rog pe 
domnul Leontin De Maio să vă prezinte lista completă.  
 
 

Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Eu mă adresez instituţiei din care fac parte  şi nu conducătorului clubului.  

 
 Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
 O scurtă intervenţie prin care doresc să aduc completare la ceea ce a spus domnul 
Pau Adrian când a solicitat, într-una din şedinţele de plen a consiliului judeţean, o listă 
nominală cu salariile de Poli şi îmi aduc aminte că afirmaţia unuia dintre colegi a fost că 
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salariile sunt nominale şi e un drept al fiecăruia să nu fie făcute publice. Se spune că 
salariul este confidenţial, dar nu mi se pare corect atâta timp cât la BC Timişoara ne-a 
prezentat sumele primite de fiecare persoană în parte.  
 Consider că aşa cum ni s-a prezenta lista de la BC aşa să ni se prezinte şi cea de la 
Poli.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Nu am nimic împotrivă să solicităm acest lucru dacă este legal. Este de datoria 
noastră să ştim modul în care se cheltuiesc fondurile alocate de consiliul judeţean. Vă rog 
să verificaţi împreună cu domnul secretar dacă e legal să solicităm să ni se prezinte 
salariile primite de fiecare persoană indiferent că este fotbalist sau baschetbalist.  
 

Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Domnule preşedinte, salariile sunt confidenţiale, iar din acest punct de vedere legea 
este foarte clară.  
 
  

Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Eu am solicitat fişa postului nu salariu. 
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Păşcuţă 
 Domnule preşedinte, vom încerca, pentru plenul următor, să aducem şi de la echipa 
de handbal o prezentare cu tot ce înseamnă salarii, activitate şi bani cheltuiţi. De aceea, vă 
rog, la următoarea şedinţă de plen, să ne daţi posibilitatea în primele 10 minute să facem 
prezentarea şi  vedem ce se întâmplă. Dacă este bun exemplu, pot să-l urmeze şi celelalte 
echipe.  
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
 Atâta timp cât sunt plătiţi de consiliul judeţean avem dreptul să ştim cât plătim pentru 
salarii şi cât primeşte fiecare.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 De acord cu dumneavoastră. Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, dată fiind 
epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Timiş. 

 
 
 
PREŞEDINTE,      SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                                Ioan Dănuţ Ardelean 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RED/C.A 
DACT/C. 


